
Cuvântul lui Dumnezeu
Lucrarea de Mântuire a lui Isus Hristos

O selecție de revelații divine primite prin 
intermediul "Cuvântului interior" de Bertha 
Dudde. Primite în mod profetic și scrise în 

conformitate cu promisiunea din Ioan 14:21.

Traducere realizată de Ion Chincea, Anonymous

Publicată de prietenii Noii Revelații

Hans-Willi Schmitz

St. Bernardinstr. 47

47608 Geldern-Kapellen

Germany



+ + + + + + + +

Aceste scrieri sunt interconfesionale. Ele nu urmăresc să racoleze în cadrul niciunei afilieri religioase creștine și nici 
nu urmăresc să recruteze în cadrul vreunei comunități religioase. Singurul lor scop este de a face accesibil oamenilor 

Cuvântul lui Dumnezeu, pe care El ni-l dă în zilele noastre - conform promisiunii Sale din Ioan 14:21- făcându-l 
accesibil oamenilor.

+ + + + + + + +

Sursa: https://www.bertha-dudde.org/ro

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 2/28



Conținut
8787 Este nevoie de o cunoaștere pentru a înțelege lucrarea mântuirii...............................................3

Vina fiinţei...............................................................................................................................................6
8880 Respingerea puterii iubirii a fost „păcatul”................................................................................6

5967 Păcatul moștenit..........................................................................................................................7
9005 Ce s-ar fi întâmplat dacă Adam nu ar fi eșuat?...........................................................................9

6870 Profeții și îndemnuri ale timpului sfârșitului............................................................................11

Lucrarea Mântuirii: Ispășirea vinovăției de către Isus Hristos.......................................................13
6189 Lucrare de mântuire.... răscumpărare.... voinţa liberă..............................................................13

6513 Ispășirea vinovăției prin Hristos...............................................................................................13
8898 Dumnezeu Însuși a săvârșit lucrarea de mântuire.....................................................................14

Influența inamicului asupra oamenilor..............................................................................................16

6596 Impactul spiritual scăzut al datoriei pentru păcat nerăscumpărat.............................................16
8550 Educație adevărată despre Isus și lucrare răscumpărătoare......................................................17

Iertarea păcatelor de către Isus Hristos.............................................................................................19

3277 A răscumpărat Iisus Hristos pe toți oamenii sau toți oamenii sunt răscumpărați?....................19
7330 Nu există răscumpărare a vinovăției fără Iisus Hristos............................................................20

9010 Recunoașterea și mărturisirea vinovăției..................................................................................20

Răscumpărarea în lumea de dincolo...................................................................................................22
5740 Mântuire din adâncuri.... lucrare de salvare..............................................................................22

7085 „ Isus, Răscumpărătorul meu trăiește...”...................................................................................23

Recunoașteți lucrarea de mântuire a lui Isus Hristos.......................................................................24
5952 "Nimeni nu vine la Tatăl decât prin Mine...."...........................................................................24

6449 Recunoașterea convinsă a lui Iisus Hristos...............................................................................24
7369 Răscumpărarea necesită voinţa liberă.......................................................................................25

8420 Numai prin lucrarea mântuirii este posibilă „divinizarea”.......................................................26
7024 Atitudinea corectă a omului față de actul de Mântuire al lui Isus Hristos................................27

Este  nevoie  de  o  cunoaștere  pentru  a  înțelege  lucrarea 
mântuirii.... 

B.D. Nr. 8787

29. martie 1964

entru a putea înțelege adevărul deplin, care se referă la lucrarea mântuirii lui Isus Hristos, trebuie 
să vă fie împărtășite și cunoștințele despre începutul primordial și scopul final al oricărei ființe 

create cândva de Mine. Pentru că doar unul îl explică pe celălalt. Și doar puțini oameȘi de aceea nu 
pot decât să-i încurajez pe oameni să trăiască o viață de iubire altruistă vecină... Atunci i se va oferi în 
curând o claritate  deplină  și  atunci  va ști  și  despre  semnificația  mântuirii  prin  Isus  Hristos  și  va 
străduiește-te ca ea cu toată seriozitatea să ajungă la viață, care durează pentru totdeauna...ni sunt 
capabili să primească această cunoaștere și să o înțeleagă pentru că aceasta este necesară schimbării 
naturii  lor  în  iubire.  Cu cât  acum dragostea  dispare  între  oameni,  cu  atât  mai  rar,  de  asemenea,  
cunoștințele despre ea vor putea fi acceptate și înțelese de un bărbat. Și acest lucru are ca rezultat 
faptul că omenirea nu mai poate înțelege semnificația actului mântuirii și a raționamentului său și, prin 
urmare, nu-l mai crede.... are ca rezultat că un corp de gândire a înlocuit acea cunoaștere și ceea ce a 

P
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supraviețuit acum este, în cel mai bun caz, cunoașterea că odată o ființă umană a umblat pe pământ,  
Care a dus un mod de viață exemplar și  i-a inspirat  pe semeni să urmeze exemplul Său. În mod 
irevocabil,  omul  ar  ajunge  din  nou  la  acea  cunoaștere  profundă  despre  semnificația  lucrării  de 
mântuire a lui Isus, când ar fi cu adevărat un urmaș drept al lui Isus, când ar depune eforturi pentru a-
și duce viața ca Isus, într-o iubire complet altruistă, pentru că un astfel de mers al vieții i-ar garanta o 
lumină interioară strălucitoare și ar fi introdus prin spiritul său din interior în adevărul cel mai deplin. 
Prin urmare, această lucrare a spiritului garantează cea mai strălucită cunoaștere, dar din cauza lipsei 
de iubire a oamenilor a devenit imposibilă, iar acest lucru are ca rezultat faptul că tocmai despre Isus 
și misiunea Sa actuală toată cunoașterea a fost pierdută pentru oameni, că pentru ei Isus este doar o 
„ființă umană”, deși se află într-o înaltă perfecțiune... Ei admit că El a atins cea mai înaltă perfecțiune 
posibilă pe acest pământ, pentru care ar trebui să se străduiască și toți ceilalți oameni. Oamenii nu știu  
nimic despre conexiunile mai profunde care trebuie asociate cu apostazia spiritelor de la Mine. Și prin 
urmare, nimic despre misiunea actuală a lui Isus de a izbăvi oamenii de vina apostaziei anterioare. De 
asemenea, ei nu știu nimic despre planul de îndumnezeire a tuturor ființelor, pe care l-am creat Eu. Și  
ei pot înțelege toate acestea doar într-un anumit grad de iubire, pentru că iubirea este lumina, care le 
luminează inimile și le dă o iluminare deplină despre ființa lor, despre începutul și scopul fiecărui om. 
Prin urmare, nu este de mirare că actul de mântuire al lui Isus este fie necunoscut oamenilor, fie de 
necrezut, deoarece ei nu pot aduna nici o înțelegere pentru el din cauza gradului lor scăzut de iubire, 
iar acest grad de iubire va scădea constant și, prin urmare, foarte puțini oameni se vor strădui pentru 
răscumpărarea prin Isus și  calea spre cruce va fi  un concept  de neînțeles pentru majoritatea...  un 
cuvânt gol.... a devenit. De asemenea, oamenii nu ar fi trebuit niciodată să fie instruiți despre asta într-
un mod direct, așa cum se întâmplă acum prin furnizarea Cuvântului Meu de sus, pentru că o viață de  
iubire altruistă le-ar fi ordonat și luminat gândirea, adevărul ar fi apărut în ființa umană însăși și toate 
corelațiile spirituale ar fi apărut clare și pline de lumină în fața ochilor lor. Adevărul, pe care scânteia 
spirituală a fiecărei ființe omenești îl  conține în sine, ar fi ajuns și el la conștientizarea omului și  
fiecare și-ar  fi  îndreptat  calea  spre Isus  Hristos  de  la  sine  pentru  a  cere  mântuirea  păcatului  său 
originar de la El... Dar omenirea se află acum cu puțin înainte de sfârșit tocmai din cauza stării ei de 
lipsă  de  iubire.  Și  prin  urmare,  este  de  asemenea  explicabil  că  toată  cunoașterea  s-a  pierdut,  că 
cunoștințele spirituale s-au scufundat și oamenii  înșiși nu mai fac nimic pentru a aprinde din nou 
lumina în ei înșiși. Și astfel și-au pierdut, de asemenea, orice cunoaștere despre motivul și semnificația 
actului de mântuire al lui Isus Hristos, iar „calea către cruce” nu mai este justificată în nici un fel dacă  
oamenii iau doar „omul Isus” ca model pentru calea lor de viață.... Apoi, ca urmare a păcatului lor 
originar, ei sunt complet slăbiți în voință și fără izbăvire de păcatul lor originar, nu mai sunt în stare să 
meargă după Isus....

Trebuie să înțelegi că în timpul vieții tale pe pământ ți se cere o luptă constantă împotriva tuturor 
ispitelor, că pentru a ajunge la perfecțiune și pentru a-l „urma pe Isus”... ai nevoie de multă putere și 
de  o voință  puternică,  altfel  scopul  este  de  neatins  pentru  tine....  Dar,  ca  urmare  a  păcatului  tău 
originar, ai o voință atât de slăbită încât nu ai putea niciodată să-ți îndeplinești sarcina pământească de 
a-ți maturiza sufletul, tocmai din cauza acestei slăbiciuni a voinței și că adversarul nu te-ar elibera 
niciodată.... Prin urmare, mai întâi trebuie să fii răscumpărat din acest păcat originar, trebuie să fi cerut 
și obținut iertare pentru el, apoi vei primi și harurile lucrării de mântuire.... o voință întărită.... și vei 
reuși  în  planul  tău,  vei  putea atinge  perfecțiunea,  care  totuși,  este  cu  totul  imposibilă  fără 
răscumpărare... Și de aceea vă luminez pe voi, bărbați în timpul sfârșitului, foarte special despre ceea 
ce a precedat ființa voastră ca om. Te instruiesc despre toate, astfel încât să devină de înțeles pentru 
tine de ce trebuie să-L recunoști pe Isus Hristos ca Mântuitor, de ce nu ai voie să-L elimini, dacă vrei 
să-ți împlinești scopul vieții pământești și să atingi ultimul scop, unirea cu Mine, ceea ce este complet 
imposibil fără răscumpărarea prin Isus Hristos. Și cine se străduiește să ducă o viață de iubire, cine 
ascultă de cuvântul Meu și lasă ca puterea cuvântului Meu să aibă efect asupra lui, cine împlinește 
voia Mea, pe care i-o vestesc prin cuvântul Meu... cine este deci împlinitor și nu doar ascultător al  
cuvântului Meu, el va putea, cu adevărat, să înțeleagă totul și nu se va îndoi, pentru că este iluminat în  
interior de o lumină și pentru că fiecare întrebare este rezolvată pentru el, ceea ce încă îl mișcă.

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 4/28



Și de aceea nu pot decât să-i încurajez pe oameni să trăiască o viață de iubire altruistă a aproapelui... 
Atunci i se va oferi în curând o claritate deplină și atunci va ști și despre semnificația mântuirii prin 
Isus Hristos și se va strădui pentru ea cu toată seriozitatea să ajungă la viață, care durează pentru 
totdeauna...

Amin

Traducere realizată de Anonymous 
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Vina fiinţei 

Respingerea puterii iubirii a fost „păcatul”... B.D. Nr. 8880

8. noiembrie 1964

acă ți se vorbește de sus, este un semn al iubirii Mele nesfârșite, care am milă de umanitate și 
vreau să-i vin în ajutor... Și această iubire se va aplica întotdeauna și pentru totdeauna pentru 

tine, pentru că și tu faci parte din Mine, chiar dacă l-ai urmat pe adversarul Meu în abis ca urmare a 
voinţei tale libere. Cu toate acestea, natura ta fundamentală este iubirea. Și nu Mă voi odihni până 
când nu vă veți schimba din nou în natura voastră fundamentală. Deci, dacă acum vi se vorbește de 
sus, veți recunoaște, de asemenea, prin adresa Mea, că nu poate fi decât lucrarea unei  puteri bune, 
pentru că Eu mă străduiesc întotdeauna să cultiv iubirea în voi și să vă îndrum la Isus Hristos și actul 
Său de Mântuire, de la care veți călători pe calea cea dreaptă, care are ca rezultat schimbarea voastră 
cât timp sunteți încă pe acest pământ. Prin urmare, nu trebuie să vă îndoiți de originea a ceea ce vă  
vine de sus... Conținutul său nu poate fi altceva decât  bun și, prin urmare, trebuie să fie lipsit de 
eroare... Pentru că sunteți învățați de Însuși Adevărul Etern și puteți fii complet încrezători că El nu 
vă va oferi învățături greșite. Dar în ultimele zile această asigurare este absolut esențială, pentru că are 
scopul chiar de a-i face pe purtătorii Mei de lumină să se îndoiască de veridicitatea mesajelor lor. 
Totuși, să vă fie suficient să știți că Eu Însumi îi protejez pe purtătorii Mei de lumină de toate erorile. 
Căci cine altcineva vă poate oferi garanția adevărului pur, dacă nu Eu Însumi, Cine le cunoaște voința 
și dorința lor de adevăr? Vă spun în repetate rânduri că lucrarea adversarului ţinteşte în mod special pe 
aceia dintre voi care doriți să răspândiţi lumina... că el intenționează să împiedice acest lucru și, prin 
urmare,  se folosește de toate mijloacele  pentru a pune îndoieli  în inimile  oamenilor  cu privire  la  
veridicitatea acestor proclamații... Cu toate acestea, influența Mea va deveni din ce în ce mai evidentă. 
Voi sublinia din ce în ce mai  evident  eroarea în care te-a împins,  pentru că scopul lui  este să te 
împiedice să cunoști adevărul... deși nu va reuși cu cei care doresc cu adevărat adevărul. Și astfel 
fiecare trebuie să se examineze serios dacă dorește adevărul pur... în acest caz el nu mai poate fi indus 
în  eroare;  o  va recunoaște  și  se  va elibera de eroare.  Momentul  creației  a  fost  un act  de fericire 
incomparabilă atât pentru Mine, cât și pentru purtătorul Meu de lumină, pentru că produsele voinței 
Lui și puterea Mea a iubirii au fost modelate atât de extraordinar de magnific încât ne-au făcut pe 
amândoi fericiți de nedescris, astfel încât dragostea purtătorului de lumină pentru Mine s-a aprins din 
ce în ce mai strălucitor. Pentru că aceeași putere creatoare era inerentă în ei... ei şi-au găsit plăcerea în  
asta și, de asemenea, să modeleze activ creații spirituale, ridicându-și astfel fericirea beatifică peste 
măsură. Dacă aș afirma așadar, faptul că acestor ființe create nu le-a lipsit nimic, că toate au fost 
exteriorizate după chipul Meu și că au putut să lucreze și să fie activi creativi atâta timp cât au fost  
pătrunse de lumina Mea a iubirii... atunci trebuie să fie de asemenea evident pentru tine că au renunțat 
la activitatea lor atunci când au respins acest flux al puterii Mele a iubirii... că și-au pierdut astfel 
lumina, realizarea, astfel încât gândirea lor a devenit confuză și nu mai erau capabile să fie active.... că 
s-au întărit, dar au fost totuși puterea Mea emanată cândva, pe care prin urmare, am remodelat-o în 
creații de cele mai variate feluri....

D

Acest proces v-a fost descris deja atât de des și puteți accepta acest lucru ca fiind cel mai pur adevăr, 
puteți accepta fără ezitare că doar respingerea puterii Mele a iubirii a fost păcatul împotriva Mea, 
deoarece lumina cea mai  strălucitoare a  fost  aprinsă în  ei  în care ei  erau pe deplin conștienți  de 
implicațiile rebeliunii lor. În consecință, voi evidenția și noțiunea greșită a oricărei portretizări în care 
Eu am  determinat sau  cauzat căderea purtătorului de lumină, precum și a ființelor căzute.  Toate 
ființele au acționat conform voinței Mele până când au respins curgerea puterii Mele a iubirii. Dar 
aceasta a dus și la întărirea substanței spirituale... și puterea pe care Eu am emanat-o cândva ca ființă a 
trebuit să devină activă în moduri diferite, ceea ce s-a întâmplat prin dizolvarea substanței în particule 
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minuscule și astfel Creația a apărut din acestea. Abia de atunci ființa a trebuit să lupte cu tot felul de 
obstacole, deoarece trebuia să le depășească pentru a se dezvolta din nou mai sus. Activitatea ființelor 
necăzute a constat în folosirea puterii care curge de la Mine către ele... dar aceste ființe se aflau într-o 
stare de iluminare cea mai strălucitoare... deci într-o stare de realizare... și prin urmare, aceste ființe nu 
au folosit altceva decât ceea ce a fost după voia Mea... Atâta timp cât ființa Mi-a rămas fidelă, a lucrat 
și a creat în voia Mea. Dar când s-a îndepărtat de Mine, și-a pierdut puterea de a crea și modela. S-a  
întărit și a rămas inactiv.... ceea ce a dus apoi la apariția Creației. Cu siguranță am știut de la bun 
început că Lucifer și ființele vor cădea și,  de dragul liberului său arbitru,  nu l-am oprit.  Cu toate 
acestea, Eu nu am luat parte la ea pentru că i-am acordat purtătorului de lumină... Lucifer.... aceeași 
putere și nici nu am limitat-o, astfel încât să poată face tot ce voia el.... Și astfel i-a fost posibil să  
convingă ființele să se îndepărteze de Mine pentru a crea o a doua lume, într-un fel de a spune, o lume 
în totală opoziție cu Mine... Totuși, toate acestea au fost posibile numai prin închiderea lui... și apoi și 
a urmașilor săi... la curgerea puterii Mele a iubirii... Așadar, respingerea puterii Mele a iubirii a fost 
păcatul  propriu-zis,  pentru  că  a  fost  îndreptat  împotriva  Mea Însumi,  deoarece  ființele  au  fost 
complet iluminate cu privire la originea lor trecută de la Mine. Faptul că capacitatea de gândire a 
ființelor  s-a  exprimat  într-o  voință  complet  opusă  Mie,  că  a  dat  naștere  la  ceva  total  advers  lui 
Dumnezeu, nu a provenit de la Mine, totuși, respingerea puterii Mele a iubirii a dus la această direcție 
greșită a voinţei pentru că semnifica întuneric spiritual, orbire spirituală. De atunci încolo, Lucifer a 
devenit  opusul  Meu direct,  care  a  putut  să  transfere  toate  gândurile  rele...  care  proveneau din  el 
însuși...  asupra ființelor. Căci din momentul în care au respins în mod conștient iubirea Mea, el a 
dobândit controlul deplin asupra acestor ființe și l-a păstrat până când am lăsat Creația să apară pentru 
a le smulge din puterea lui și pentru a inaugura procesul de întoarcere.

Dar apoi ființele au trebuit să călătorească pe o cale dureroasă până când... în stadiul conștientizării 
de sine și al voinţei libere ca ființă umană.... au fost capabili să-și risipească toate gândurile greșite, să-
și schimbe complet voința și să se divinizeze complet pe ei înșiși din nou. Astfel, ei trebuie să renunțe 
la tot ce este de natură satanică și, din propria lor voință, să se străduiască spre divin. Numai aceasta 
dovedește deja că răul nu poate să provină de la Mine sau nu aș putea fi numit divin, deoarece numai 
binele poate fi  înțeles  prin el...  că  lumina și  întunericul nu pot exista  în același  timp,  că  Eu nu 
încorporez iubirea  și ura....  pe scurt,  toate  contrariile  din Mine Însumi.  Liberul  arbitru era  într-
adevăr capabil să aleagă între Mine sau adversarul Meu, dar el era deja rău când a devenit adversarul 
Meu... și apoi a creat tot ce era în opoziție cu Mine... deoarece el era o putere ca şi Mine însumi... cu 
excepția că el a avut un început. Cea mai rea înșelăciune folosită de adversarul Meu este să te facă să 
crezi că tot ceea ce are o natură rea provine și de la Mine. Acesta este motivul pentru care vă atrag în 
mod repetat atenția asupra faptului că păcatul propriu-zis a fost... respingerea puterii Mele de iubire, 
pentru că aceasta a provocat starea de confuzie în ființe.... starea în care ei au refuzat orice fel de  
activitate după voia Mea și  de aceea au fost  dizolvate și legate în tot  felul de creații.  Căci legea 
eternității  este ca puterea Mea emanată trebuie să devină activă...  că această putere trebuie să fie 
solicitată din nou în mod voluntar pentru a permite re-transformarea într-o ființă perfectă. Faptul că 
aceste gânduri implantate în ființă provin din Lucifer și prin urmare, trebuie să fie luptate în timpul 
întrupării  ca  ființă  umană,  a  devenit,  prin  iubirea Mea,  procesul  care are  scopul  de a  transforma 
„creaturile” în adevărații „copii” ai lui Dumnezeu. Și astfel Lucifer ia, fără să vrea, o parte activă în 
acest proces de întoarcere, pe care cu siguranță l-am prevăzut de la început, dar Eu Însumi nu l-am 
destinat să devină opusul Meu direct, pentru că și el a fost o ființă liberă care a ieșit din Mine în toată  
perfecţiunea....

Amin

Traducere realizată de Anonymous 

Păcatul moștenit.... B.D. Nr. 5967

29. mai 1954

rebuie să apară în voi mereu întrebări la care ați vrea să primiți răspuns, atunci vă pot lumina de 
îndată ce intrați în contact cu Mine, de îndată ce ascultați ceea ce vă spun după o rugăciune T
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sinceră.....  considerând gândurile voastre care apar acum ca fiind răspunsul Meu, dacă nu vă sunt 
adresate direct de Mine prin vocea spiritului. Dorința voastră și chemarea Mea vă asigură și gândirea 
corectă....  dar  fără  Mine nu veți  sta  în  adevăr,  fără  Mine strădania  voastră  pentru  iluminare  este 
zadarnică, pentru că fără Mine sunteți umpluți doar cu material de gândire eronat pe care forțele de jos 
vi-l pot transmite.... tocmai pentru că Mă excludeți pe Mine, Care sunt Cel ce dăruiește adevărul....

Așa că lăsați-Mă să vă spun următorul lucru: Iluminarea poate veni la voi doar sub formă de imagini 
atâta  timp  cât  nu  sunteți  perfecți....  Niciodată  nu  veți  putea  înțelege  profunzimile  infinite  ale 
înțelepciunii  divine,  nu  veți  înțelege  niciodată  motivele  domniei  și  activității  Mele,  deoarece 
imperfecțiunea voastră semnifică, de asemenea, o putere insuficientă de cunoaștere și, astfel, nu veți 
putea găsi o explicație în virtutea intelectului vostru.... care, totuși, poate ajunge la voi într-o clipă, de 
îndată ce lumina iubirii Mele vă inundă în împărăția spirituală. Pe Pământ trebuie să primiți clarificări  
în imagini, procesele care au avut loc în creația Mea nu pot fi descrise decât în funcție de capacitatea 
voastră de înțelegere....  și  astfel,  procesele spirituale  din inimile primilor oameni  nu pot fi  făcute 
înțelese pentru voi decât prin intermediul proceselor pământești, care însă nu sunt în sine decât o slabă 
comparație.... tocmai pentru că voi înșivă sunteți încă slabi spiritual....

Voi, oamenii,  sunteți legați de legile naturale, căci libertatea deplină pe care v-ați pierdut-o prin 
apostazia  voastră  anterioară trebuie să  o dobândiți  din nou prin viața  voastră  pământească....  Am 
impus o limitare a voinței primilor oameni pentru că am vrut ca ei să recunoască pentru prima dată că 
sunt supuși unei puteri și că, prin urmare, trebuie să se supună de bună voie acestei puteri.... pentru a li 
se acorda acum libertatea finală. Odată nu au vrut să Mă recunoască, și acesta a fost primul păcat,  
răzvrătirea împotriva Mea, de la Care se îndepărtaseră.... Numai recunoașterea în liberul arbitru ar 
putea anula din nou acest prim păcat. Și am vrut să obțin această recunoaștere a Mea atunci când am 
adus întreaga creație la existență. De aceea, primele ființe umane au fost echipate în așa fel încât au 
fost într-adevăr capabile să Mă recunoască, dar nu au fost forțate să o facă.... Și, prin urmare, voința 
liberă trebuia să decidă, care urma să fie testată din nou într-o "ispită".... (5/28/1954). Ochii oamenilor 
trebuiau să fie îndreptați spre ceva ce doreau, iar o interdicție și o ispită în același timp trebuiau să-i 
determine să ia o decizie de voință.... dar se înțelege că momeala era legată de o promisiune la care 
acum trebuiau să reziste.... Interdicția și ademenirea proveneau din două părți.... pentru că era vorba de 
întoarcerea celui căzut la Mine și de rămânerea cu adversarul Meu, de atingerea țelului celui creat de 
Mine sau de o nouă recidivă în adânc.... Și, în consecință, a trebuit să fie pusă și dorința în ființa 
umană și să i se ofere posibilitatea de a satisface această dorință.... sau de a o depăși de dragul unui  
scop mult mai înalt: (pentru) fericirea eternă cu Mine, care depășește de o mie de ori această împlinire 
pământească a dorinței.

Deoarece recuperarea ființelor spirituale apostaziate a fost o luptă între Mine și adversarul Meu, 
acesta din urmă trebuia să aibă și el posibilitatea de a influența voința acelor ființe..... doar că a simulat 
bunuri  false  și  o  fericire  falsă  pentru  ca  oamenii  să  piardă  adevărata  fericire,  o  viață  fericită  în 
eternitate.... Știam despre această ispită și de aceea am dat primilor oameni o poruncă cu avertizare 
simultană de moarte veșnică.... Și acest avertisment ar fi trebuit să fie suficient pentru a înăbuși orice 
dorință  în  oameni  pentru  a  nu-și  pierde  viața....  și  adversarul  Meu  i-a  convins  de  contrariul 
avertismentului Meu.... el le-a promis viața....  dar ei M-au recunoscut ca fiind Puterea supremă și 
totuși au urmat minciuna.... și astfel au adus moartea în lume....

Dar ce a făcut ca dorința lor să fie atât de puternică încât au cedat în fața ei?.... Ei au trăit o viață 
fericită în paradis, erau stăpânii tuturor lucrurilor create; Totul era supus voinței  lor și se simțeau 
fericiți în deplinătatea forței și a puterii. Iubirea sinceră a unit și ființele umane create pentru prima 
dată și, în virtutea acestei iubiri, ele ar fi putut să se elibereze din robia adversarului Meu. Și atâta timp 
cât această iubire era îndreptată spre Mine și spre partener, nu exista niciun pericol de eșec în testul 
voinței. Dar adversarul Meu a știut cum să deturneze această iubire.... a transformat-o în iubire de 
sine, oferindu-le promisiuni false și astfel a aprins în ei dorința de a-și procura ei înșiși fericiri.... 
Iubirea lor a devenit o dorință, o iubire egoistă și josnică, și astfel s-au predat din nou controlului celui 
de care trebuiau să se elibereze și puteau face acest lucru dacă ar fi pus porunca Mea mai presus de 
dorința lor.

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 8/28



Înțelegeți acest lucru, oameni buni.... nu venise încă timpul când am vrut să binecuvântez primul 
cuplu uman.... De aceea a devenit păcătos.... căci nimic nu este păcătos care se adaptează la planul 
Meu de creație, nimic nu poate fi păcătos care se întâmplă în ordine legală.... și niciodată procesul de 
procreare nu poate fi contrar ordinii rânduite de Dumnezeu. Totuși, satisfacerea simțurilor fără voința 
de a da naștere la  viață nu este  un act de iubire,  care este  divină,  ci  o iubire de sine aprinsă de 
adversarul Meu, care trage ființa umană în jos și o împinge cu totul în puterea sa....

Primele ființe umane au căzut pradă acestei false iubiri, iar această falsă iubire a fost păcatul care ne-
a amintit din nou de păcatul originar al îngâmfării de sine.... care nu voia să se dăruiască, ci să posede 
totul și  care era proprietatea ereditară a producătorului său....  dar care nu are nimic în comun cu 
iubirea divină.... (29.5.1954). Iubirea divină se odihnește ca o scânteie în inimile voastre și se poate 
aprinde în cele mai înalte vâlvătăi. Dar scopul adversarului Meu a fost și este să pervertească această  
iubire, și a reușit. Purul, divinul a fost pângărit și schimbat într-o iubire de sine care nu mai merită 
termenul de "iubire" și  care poate fi  numită  doar râvnă,  egoism și  iubire  de sine și  care este,  de 
asemenea, capabilă de tot ceea ce adversarul Meu cere de la voi.... Și astfel, actul procreației a devenit, 
de asemenea, un mijloc pentru adversarul Meu de a câștiga nenumărate suflete, ceea ce nu ar fi fost  
niciodată posibil dacă ar fi avut loc sub binecuvântarea Mea.... unde iubirea divină de a dărui și de a 
face fericit ar trebui să cunoască punctul culminant în apariția unei noi vieți....  Căderea a constat, 
așadar,  în  renunțarea  la  iubirea  divină  pură  în  favoarea  iubirii  egoiste  impure....  Scânteia  lui 
Dumnezeu din om a fost stinsă de influența satanică și în locul ei s-a aprins un foc căruia i-a căzut 
victimă tot ce era nobil și pur.... Simțurile au fost stârnite și împinse la poftă maximă, care nu mai 
corespundea actului Meu de creație.... dar libertatea de voință a adversarului Meu și, de asemenea, a 
creaturilor Mele nu a fost împiedicată, deoarece încă mai stă în voința fiecărei ființe umane în parte să 
reziste acestei tentații a Satanei.

Căderea omului, deci, nu a fost actul procreării, ci iubirea perversă și păcătoasă inspirată de Satana 
și aprinsă în voința liberă.... Un act de creație care a fost fericit în sens divin a fost redus la un joc de 
spirite necurate.... Adversarului Meu i s-a permis accesul la un act în care Eu Însumi am vrut să fiu cu 
oamenii  cu binecuvântarea Mea pentru a  întări  în ei  iubirea pură,  divină,  pentru ca aceasta  să se 
reverse și în ființele născute acum și astfel ar fi apărut o rasă umană care ar fi regăsit drumul spre  
Mine în lumina tot mai strălucitoare a iubirii, fără suferință și chinuri, care s-ar fi răscumpărat în scurt 
timp prin iubire, pentru că trebuia să Mă recunoască pe Mine Însumi acolo unde iubirea strălucește....

Primii  oameni  ar  fi  fost  capabili  să  treacă  acest  test  al  voinței....  dar,  întrucât  m-am luptat  cu 
adversarul Meu pentru sufletele oamenilor, nu l-am putut împiedica să folosească mijloace pentru a-și 
asigura victoria. Căci era vorba de întoarcerea creațiilor Mele vii în deplină libertate de voință.... care, 
totuși, au eșuat și au provocat o soartă întregii rase umane din care nu a redevenit ea însăși liberă.... 
până când o ființă umană, în pură iubire divină, a realizat lucrarea.... care a ispășit pentru întreaga 
umanitate și i-a deschis din nou calea spre înalt....

Pentru că iubirea este victorioasă, și iubirea nu se va odihni până când ultimul care s-a îndepărtat de 
Mine nu va găsi drumul înapoi la Mine....

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 

Ce s-ar fi întâmplat dacă Adam nu ar fi eșuat?.... B.D. Nr. 9005

1. iulie 1965

u răspund la orice întrebare spirituală pe care Mi-o puneți. Dar trebuie să știți mai întâi că nu a 
fost voința Mea să vă las să treceți printr-o viață pământească atât de extrem de dificilă, încât aș fi 

fost cu adevărat mulțumit de timpul pe care l-ați petrecut în voia legată.... în legea constrângerii.... 
pentru că acest timp a fost atât de îngrozitor de lung încât ar fi fost cu adevărat suficient ca voi să vă 
uniți din nou cu Mine.... dar a trebuit să cer testarea finală a voinței voastre, pe care acum, ca ființe 
conștiente de Mine.... ca ființă umană.... trebuia doar să vă predați din nou de bună voie Mie și astfel 
ați fi anulat marele păcat al fostei apostazii față de Mine.... Ar trebui să vă dovediți iubirea față de  

E
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Mine, voi care v-ați împotrivit cândva iluminării iubirii.... Iată de ce primii oameni au fost bine creați, 
ei Mi-au fost devotați cu dragoste, căci Eu le-am oferit totul, le-am dat Pământul ca fiind al lor, le-am 
supus totul, M-au recunoscut ca Dumnezeul și Creatorul lor.... au fost înconjurați de lucrări glorioase 
ale puterii Mele creatoare.... se puteau bucura de ele.... totul a fost menit doar pentru ca ei să-Mi cânte 
laude și mulțumiri.... ca să-Mi arate iubirea fierbinte, și nici ei înșiși nu aveau vreun gând rău în ei....  
Cu toate acestea, a trebuit să le dau liberul arbitru primilor oameni în același mod, deoarece ei au ieșit  
din Mine ca spirite primordiale care nu puteau fi gândite fără liberul arbitru. Și pentru că odată s-au 
îndepărtat de Mine și l-au urmat în mod voluntar pe adversarul Meu în abis, acesta din urmă a avut 
același drept de a influența primii oameni, deoarece voința trebuia să decidă din nou dacă vrea să Mă 
urmeze pe Mine sau pe el.... Iar acest test al voinței, care ar fi trebuit să fie ușor pentru ei, nu l-au 
trecut și, astfel, s-au trezit acum din nou și toate impulsurile rele, pe care le depășiseră deja în timpul 
dinaintea întrupării ca ființă umană.... Progenitorii au transmis acum natura lor generațiilor următoare 
și acestora le-a devenit din ce în ce mai greu să se elibereze de cătușele adversarului. Dar dacă primii  
oameni ar fi trecut testul voinței, care nu era prea dificil, aș fi fost mulțumit cu drumul nesfârșit de 
lung de dinainte.... Următorii oameni Mi-ar fi dăruit la fel de voluntar iubirea lor din nou, ei ar fi 
umblat apoi pe Pământ doar pentru a se bucura de creațiile lui.... ei ar fi exercitat doar o influență bună 
asupra  tuturor  creațiilor,  astfel  încât  acestea  să  se  poată  întrupa  și  ele  ca  ființe  umane.  Iar  viața  
pământească ar fi fost atunci doar o etapă preliminară la viața veșnică, puterea adversarului ar fi fost 
frântă, deoarece primele ființe umane s-ar fi predat conștient Mie și ar fi eliminat complet adversarul, 
care acum nu ar mai fi putut să-și folosească puterea și s-ar fi predat și el în curând iubirii Mele.... 
Astfel, nu se cerea primelor ființe umane decât să se lase de bunăvoie iluminate din nou de Mine, iar 
păcatul primordial ar fi fost anulat, căci numai iubirea putea ispăși acest păcat.... Dar acum păcatul s-a 
repetat.... și ceea ce înainte se extindea doar la lumea spirituală legată în creație, acum afecta întreaga 
umanitate.... Ceea ce primele ființe umane ar fi putut realiza cu ușurință dacă și-ar fi dirijat corect 
voința devenea acum nesfârșit  de dificil,  deoarece în oameni s-au înrădăcinat toate caracteristicile 
satanice, împotriva cărora lupta necesita o mare forță pe care voința ființei umane nu o mai putea 
aduna. Astfel a devenit necesară lucrarea răscumpărătoare a lui Iisus Hristos, Spiritul de Lumină, care 
s-a oferit voluntar atunci când a recunoscut că primele ființe umane au eșuat, care s-a oferit voluntar 
Mie, de bună voie.... din dragoste.... să sufere și să moară pe cruce pentru a ispăși acest păcat acum 
dublat. Am știut cu siguranță de la început că a avut loc această a doua cădere în păcat, dar nu am vrut  
ca oamenii să fie nevoiți să urmeze o cale atât de chinuitoare, dar nu puteam să fac voința oamenilor 
lipsită de libertate. Și din moment ce știu că într-o zi voi recăpăta toate ființele.... deoarece o mie de 
ani sunt ca o zi înaintea Mea.... deoarece este vorba de o viață veșnică în beatitudine.... pe care și voi o 
veți recunoaște într-o zi.... (1.7.1965), nu trebuie să aveți nicio îndoială că într-o zi veți fi eliberați de 
aceste chinuri, dar că, după ce veți fi devenit suprem de perfecți, vă veți putea bucura atunci și de  
acele glorii care întrec toate suferințele din trecut și care nu pot fi măsurate în termeni pământești. 
Trebuie să știți întotdeauna că nu Eu am provocat suferința de nedescris pe care oamenii și-au creat-o 
singuri  de  la  căderea  în  păcat  a  primilor  oameni,  că  am oferit  cu  adevărat  primului  cuplu  uman 
(primelor ființe umane) toate posibilitățile de a face ca decizia liberă a voinței să fie ușoară pentru 
el/ea.... că i-am dat doar o poruncă ușoară pe care ar fi putut să o îndeplinească dacă dragostea era atât  
de puternică în el/ea încât doar aceasta i-a determinat să Mi se predea Mie.... dar că atunci această 
dragoste sinceră ar fi cuprins și pe toți oamenii care au urmat, pentru ca aceștia să poată astfel să 
reziste și ei adversarului Meu în toate ispitele. Dar astfel a avut loc a doua cădere și i-a împovărat din 
nou pe toți oamenii care au urmat, până când Răscumpărătorul divin Iisus Hristos a coborât pe Pământ 
pentru a duce o luptă deschisă împotriva adversarului Meu. Pentru că acesta a abuzat de puterea sa, 
împingându-i pe oameni într-o lipsă de iubire tot mai mare și slăbindu-le tot mai mult voința, astfel  
încât ei nu mai puteau deveni liberi fără lucrarea de Mântuire, ci se afundau tot mai mult în întuneric. 
Și Eu Însumi am pus o limită la această lucrare.... L-am trimis pe Fiul Meu pe Pământ pentru a-i salva 
pe oamenii care doreau să fie salvați. Căci, din nou, voința liberă trebuie să fie dispusă să accepte 
binecuvântările actului de Mântuire, deoarece actul de Mântuire nu poate fi realizat nici împotriva 
voinței ființei umane.... Parcurgerea creațiilor Pământului trebuia inițial să fie suficientă pentru a putea 
trece testul voinței ca ființă umană, deoarece fiecare suflet se maturizase deja atât de mult prin aceste 
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chinuri  în  starea  de  constrângere  încât  putea  rezista  cu  ușurință  tentațiilor,  însă  căderea  primilor 
oameni i-a dat din nou adversarului puterea asupra tuturor sufletelor, pe care a exploatat-o într-un mod 
înfricoșător. De aceea, tocmai un spirit primordial fusese ales ca primă ființă umană, care poseda toate 
capacitățile pentru a putea rezista adversarului, dar nu putea fi forțat în decizia sa, trebuia să rămână 
complet liber în gândire și acțiune, iar adversarul Meu a avut grijă acum să întoarcă acest liber arbitru 
spre el însuși, ceea ce a dus, prin urmare, la o nouă cădere, prin care s-a repetat păcatul apostaziei  
spiritelor față de Mine. Cu toate acestea, adversarului Meu nu i se putea refuza acest drept, deoarece 
căderea anterioară s-a petrecut în liberul arbitru și l-au urmat în abis.... Prin urmare, nu puteți spune că 
Eu am vrut căderea repetată pentru a vă plasa acum din nou în starea de cel mai mare chin, totuși nu 
am putut să o împiedic pentru că s-a întâmplat din nou și în liberul arbitru și prin acest liber arbitru vă 
veți întoarce din nou la Mine într-o zi, astfel că veți ieși cu siguranță din această stare jalnică într-o 
zi..., pentru că însăși iubirea Mea v-a răscumpărat întrupându-se în omul Iisus pentru a lua armele 
împotriva adversarului și pentru a smulge de la el toate sufletele care vor să se întoarcă din nou la  
Mine în casa Tatălui lor, în adevărata lor casă, pe care au părăsit-o cândva în mod voluntar. Căci 
iubirea Mea vă aparține ca și înainte și toate suferințele vor fi luat sfârșit de îndată ce veți dori să vă 
eliberați de cel care vă ține încă în robie, de îndată ce Mă veți dori din nou și Îmi veți da astfel dreptul 
să vă iau din nou în stăpânire pentru ca să nu vă mai las niciodată să vă părăsesc....

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 

Profeții și îndemnuri ale timpului sfârșitului.... B.D. Nr. 6870

12. iulie 1957

ncă perioada Mântuirii nu s-a încheiat, o perioadă scurtă de timp încă vă desparte pe voi, oamenii, 
de lucrarea finală de distrugere pe acest pământ... Și toți ați putea deveni în continuare binecuvântați 

dacă mă recunoașteți și mă admiteţi pe Mine Însumi în Isus Hristos. Cu toate acestea, starea spirituală 
în care vă aflați atunci când sfârșitul acestui pământ, sau chiar sfârșitul vieții voastre pământești, vine 
asupra voastră, depinde de asta... Pentru că sfârșitul care vi se acordă va veni brusc și pe neașteptate. 
Și totuși, nici o ființă umană nu trebuie să fie nepregătită, pentru că fiecărei persoane i se va spune 
totuși destul de des ce vă este rezervat tuturor, pur și simplu nu va vrea să creadă. Ceea ce vi se va 
întâmpla va suna în urechile fiecărei persoane din nou și din nou, pentru că toate evenimentele lumești 
care urmează sunt, de asemenea, indicii și semne ale unui sfârșit apropiat. Și la fel, toți oamenii vor 
auzi și glasul Meu răsunând de sus, căci acest eveniment nu va rămâne ascuns nimănui și poate fi 
totuși un ultim avertisment pentru toată lumea că sfârșitul se poate întâmpla la fel de brusc pentru ei, 
precum se va întâmpla celor care cad pradă dezastrului natural. Va mai dura puțin, totuși va trece în 
curând... Dar apoi sfârșitul va veni fără greșeală odată cu Judecata care va decide soarta fiecărui suflet. 
Dacă voi, oamenii, v-ați familiariza cu ideea că vă creați propria soartă viitoare și dacă Mă credeți că 
vă puteți atinge scopul cu ușurință, cu condiția să folosiți în continuare timpul scurt, cu condiția să vă 
încredințați Mie și apelați pentru călăuzirea Mea.... Dar voi nu ascultați avertismentele și îndemnurile 
Mele, rămâneți indiferenți și lăsați dezastrul să vă confrunte fără să vă protejați de el sau să-l evitați... 
Pentru  că  nu  credeţi....  Tu  nu  crezi  Cuvintele  Mele  și  Eu  Sunt  incapabil  să  te  informez  despre 
evenimentele viitoare în alt mod decât prin Cuvântul Meu, având în vedere faptul că trebuie să găsești 
calea  către  Mine din  propria  ta  voință  și  prin  urmare,  s-ar  putea  să  nu  vi  se  dea  o  dovadă  mai 
evidentă...

Î

Iar roata timpului continuă să se întoarcă fără încetare... Nenumărați oameni vor fi în continuare 
amintiți de Mine și de asemenea, acest lucru ar trebui să-i trezească pe oameni din viața lor leneșă, de 
rutină, care este ca un somn din care vor fi treziți grosolan într-o zi, dar apoi nu mai au timp să se  
pregătească pentru final. Cei care dorm nu vor să renunțe la odihnă și alunecă încet într-un somn al 
morții, căci sufletele lor pot aștepta cu nerăbdare moartea doar pentru că nu apreciază suficient viața 
pentru a dobândi viața veșnică pentru ei înșiși. Oamenii se îndepărtează din ce în ce mai mult de Mine, 
spre care ar trebui, până la urmă, să se străduiască și se gândesc cu atât mai puțin la Răscumpărătorul 
lor divin, actul Său de Mântuire este total ignorat și, astfel, adversarul Meu, care poate fi biruit doar de 
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Cel în care M-am întrupat de dragul omenirii păcătoase, stăpâneşte pe oameni... Dar fără El, sfârșitul 
va fi și teribil pentru oameni, căci ei vor fi fără speranță la mila destinului lor, nu vor putea găsi  
mântuirea pentru că ei îl  resping pe Însuși Mântuitorul....  pentru că nu iau calea către Mine Care 
singur îi  pot ajuta.  Mă apropii  din nou și  din nou de oameni în Isus Hristos, din nou și din nou 
oamenilor li se va spune despre Evanghelia Sa, ei vor fi în mod repetat invitați să-L mărturisească pe 
Isus Hristos și să adopte învățătura Sa divină despre iubire, iar sfârșitul apropiat va fi, de asemenea, 
menționat în mod repetat. Dar le va fi lăsat să-L mărturisească și să accepte binecuvântările Lui. Dar 
fără Isus Hristos, ei nu vor putea supraviețui acestui sfârşit și nici nu pot fi admiși în împărăția luminii  
dacă sunt chemați mai devreme fără să-L fi găsit... Totuși, sfârșitul va veni fără greșeală. Totuși, nu ar 
trebui să fie teamă, nu ar trebui să fie îngrozitor dacă credința în Cuvântul Meu i-ar determina pe 
oameni să lucreze cu sârguință la îmbunătățirea sufletului lor, pentru că atunci o persoană ar stabili 
legătura cu Mine în Isus Hristos și binecuvântările actului Mântuirii ar fi folosite și cu siguranță, va 
duce și la maturitate, astfel încât să nu se teamă de sfârșit și de Judecată...

Amin

Traducere realizată de Anonymous 
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Lucrarea Mântuirii: Ispășirea vinovăției de către Isus Hristos 

Lucrare de mântuire.... răscumpărare.... voinţa liberă.... B.D. Nr. 6189

14. februarie 1955

m adus ajutor sufletelor înrobite aflate în suferința lor, pentru că au simțit robia și nu au putut să 
se elibereze singure de ea... Au fost întemnițați de un stăpân puternic și brutal, căruia îi lipsea 

toată dragostea și, prin urmare şi-a pus slujitorii în cătușe grele pe care nu le puteau slăbi fără ajutor.  
Am adus acest ajutor oamenilor pentru că Eu, ca Domn, aveam și puterea să slăbesc lanțurile. Totuși, 
mai întâi a trebuit să-l înving, a trebuit să-l înfrunt, mai întâi a trebuit să dobândesc  dreptul de a-i 
elibera proprietatea  lui, pentru că voi, oamenii, erați proprietatea lui pentru că v-ați predat lui prin 
voința voastră... Adversitatea voastră a fost auto-provocată, dar M-am îndurat de omenire pentru că 
Mi-am iubit creaturile, în ciuda faptului că s-au îndepărtat voluntar de Mine... Și așa l-am înfruntat pe 
adversarul Meu în luptă... și l-am învins cu arma iubirii... I-am oferit o mare răscumpărare... M-am 
lăsat de bună voie să fiu răstignit, Mi-am dat viața pe cruce pentru a-i dovedi că iubirea Mea a fost 
capabilă de  orice pentru voi oamenii, să vă aducă mântuire.... I-am lăsat pe slujitorii și călăii săi să 
îndeplinească  faptele  lor  disprețuitoare  asupra  Mea  fără  împiedicare...  Dragostea  mea  pentru  voi, 
oamenii, a fost atât de profundă, încât am luat toată suferința și durerea asupra Mea pentru a vă elibera 
de ea.... Adversarul Meu și alaiul lui au fost îngăduiți să practice asupra Mea ceea ce tu ai câștigat prin 
apostazia ta de la Mine și ceea ce a vrut el să practice în mod constant asupra ta, dacă nu te-aș fi  
eliberat de puterea Lui.... Prin urmare, Eu am plătit vina păcatului pentru tine, M-am dat pe Mine în 
mâinile lui, iar el s-a repezit asupra Mea, chiar dacă nu eram al lui. Și a trebuit să te elibereze în 
schimb pentru că am făcut ispășire pentru tine. L-am confruntat.... dar am purtat lupta doar cu arma 
iubirii. Totuși, i-am rupt puterea pe care acum nu a mai putut-o dovedi asupra ta pentru că ai devenit 
liber de puterea lui prin actul Meu de Mântuire. El poate să conducă neîngrădit doar acolo unde Eu și 
actul Meu de Mântuire nu sunt recunoscute... Căci aceștia rămân în mod voluntar sub controlul lui și 
sunt acum la mila lui până când Mă cheamă să-i ajut în necazurile lor. Am plătit răscumpărarea pentru 
toate sufletele, astfel că nu poate fi ținut în abis de adversarul Meu nici un suflet care dorește să se 
înalțe, şi care este dispus să se lase răscumpărat de Mine, care Mă recunoaște ca stăpân al său și, prin 
urmare  vrea să-Mi aparțină....  Totuși,  împotriva  voinței  sale,  nu-l  pot  elibera  de adversarul  Meu, 
pentru că atunci el va avea o cerere asupra acestui suflet pentru că îl mărturisește în interior. Voința 
sufletului determină dacă va beneficia de actul Meu de Mântuire, dacă va lua parte din binecuvântările 
actului de mântuire care îi sunt disponibile fără măsură, dar care nu i se pot dărui împotriva voinței 
sale... Cu siguranţă Eu cobor în abis și aduc mântuire sufletelor din adâncuri... totuși nu oblig nici un 
suflet să Mă urmeze, dar slăbesc și cele mai grele lanțuri dacă sufletul mă cheamă pentru asta, dacă 
este  dispus  să  Mă  urmeze,  dacă  vrea  să  scape  de  puterea  adversarului  Meu...  Eu  dau  fiecăruia 
libertatea pe care o dorește, pentru că am murit pe cruce pentru toți oamenii, pentru că toți oamenii 
sunt creațiile Mele pe care le iubesc de la început...

A

Amin

Traducere realizată de Anonymous 

Ispășirea vinovăției prin Hristos.... B.D. Nr. 6513

30. martie 1956

ă iau asupra Mea suferința omenirii a fost nespus de greu.... Nu a existat nici o faptă rea care să 
nu-și producă efectul asupra oamenilor și ar fi trebuit să suferiți incomensurabil, dacă ar fi trebuit 

să suportați voi înșivă toate păcatele care au cântărit asupra voastră. Iar păcatul fostei voastre răzvrătiri 
împotriva lui Dumnezeu era atât de mare în sine, încât nu ați putut să-l ispășiți, nici în starea legată,  

S
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nici în starea de ființă umană.... De aceea, am luat asupra Mea toată vina voastră, am luat efectul 
fiecărei fapte rele, am încărcat totul pe trupul Meu uman și acesta a ispășit acum vina voastră printr-o 
suferință și moarte extrem de chinuitoare pe cruce.... Dragostea Mea M-a determinat să vă ajut.... Și 
toate  ființele  spirituale  pline  de  lumină,  toate  ființele  primordiale  create  care  Mi-au  rămas 
credincioase,  au fost  pline de aceeași iubire pentru voi....  Dar iubirea nu lasă nimic să se piardă,  
iubirea nu lasă nimic în întuneric, în adversitate și chin.... Iubirea S-a oferit pe Sine pentru mântuire,  
pentru răscumpărarea  marii  vinovății....  Într-o ființă  plină  de lumină și  de  iubire,  iubirea  însăși  a 
coborât pe Pământ.... Dar ceea ce trebuia să se întâmple pe Pământ trebuia să aibă loc într-o formă 
umană; iubirea trebuia să îmbrace o haină omenească, Eu Însumi trebuia să Mă întrupez în trup și am 
locuit în ființa umană Iisus, Care, totuși, era atât de fără de păcat și de pur încât am putut să Mă 
manifest în El.... Și acest om Iisus a ispășit vina voastră, acest om Iisus a luat pe umerii Săi imensa 
povară a păcatelor omenirii și a mers cu ea la cruce.... Și chiar dacă suferința inumană vă este descrisă 
din nou și din nou, nu veți putea să o înțelegeți în toată profunzimea ei, pentru că lacunele ființei  
voastre vă împiedică să faceți acest lucru.... Suferința Sa a fost incomparabil de grea și El știa despre 
ea cu mult timp înainte, pentru că era umplut de spiritul Meu, Care își făcuse loc în El Însuși, și de 
aceea știa și El totul, despre misiunea Sa și, de asemenea, despre răstignirea Sa. Sufletul Său tremura 
și se cutremura pentru că era o ființă umană, iar divinitatea Sa obținută prin iubire, cu siguranță, I-a 
dat putere, dar nu a diminuat măsura suferinței.... La cruce a mers o ființă umană Care a vrut să sufere  
pentru semenii Săi pentru a-i ajuta. Pentru că această ființă umană știa despre imensa suferință a celor  
care erau ținuți în abis de adversarul Meu.... Iisus știa că trebuia făcut un sacrificiu pentru a cumpăra 
sufletele de la acest adversar.... El știa că marea vină a păcatului trebuia ispășită pentru a satisface 
dreptatea Tatălui, Care nu putea primi în casa Tatălui un copil plin de vină.... El a vrut să-Mi aducă 
copiii înapoi la Mine, a vrut să plătească prețul de cumpărare pentru suflete.... Și cum vina era enormă, 
jertfa trebuia să fie și ea neobișnuit de mare.... Și de aceea omul Iisus, știind acest lucru, a luat asupra 
Sa suferința imensă, de aceea a îngăduit să I se întâmple ceea ce nici o ființă umană în afară de El nu 
ar fi îndurat.... El a mers conștient pe drumul crucii și a suferit chinuri de nedescris, care în cele din 
urmă s-au încheiat cu cea mai dureroasă moarte pe cruce.... Pentru voi, oamenii, nu este încă posibil să 
măsurați măreția acestei lucrări de milă față de umanitate, dar ar trebui să vă amintiți mereu că El a 
fost complet nevinovat și a suferit pentru voi, care nu ați fi putut niciodată să vă întoarceți la Tatăl din  
adâncuri fără lucrarea Sa de răscumpărare.... Eu Însumi eram în omul Iisus, dragostea L-a umplut, fără 
de care El nu ar fi putut niciodată să realizeze această lucrare, dar a trebuit să tac în El în cele mai 
dificile ceasuri ale suferinței Sale, pentru că o ființă umană trebuia să sufere și să moară, deoarece 
Divinitatea  din  El  nu  putea  suferi,  dar  nici  Divinitatea  nu  putea  răscumpăra  vina  fără  o  ispășire 
conform justiției divine.... Ceea ce este încă de neînțeles pentru voi, oamenii, veți putea într-o zi să 
înțelegeți în toată profunzimea sa și atunci veți putea participa și voi la această cea mai mare lucrare  
de milă. Omul Iisus a stat în sfera voastră prin umanitatea Sa, și de aceea sufletul Său a suferit atât de 
cumplit, care coborâse de Sus, din împărăția luminii, și privea în cel mai adânc întuneric și era asuprit 
de forțele iadului.... De aceea, omul Iisus nu a suferit doar fizic, ci a trebuit să îndure și cele mai 
profunde chinuri  ale  sufletului,  ceea  ce  a  mărit  de  o  mie  de  ori  suferința  Sa....  Dar  El  v-a  adus 
mântuirea din păcat și din moarte...

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 

Dumnezeu Însuși a săvârșit lucrarea de mântuire.... B.D. Nr. 8898

23. decembrie 1964

tunci când acoperământul Meu uman trebuia să adăpostească Eterna Divinitate, greutățile de pe 
Pământ deveniseră atât de mari încât numai Dumnezeu Însuși putea aduce ajutor oamenilor, și 

aceasta în așa fel încât El a pășit pe Pământ ca ființă umană pentru a duce o luptă împotriva (celui)  
care era vinovat de starea mizerabilă în care se aflau oamenii.... Iar această ființă umană trebuia să 
aibă toate premisele firești, un suflet de Sus trebuia să se întrupeze în ea, astfel încât Dumnezeirea  
eternă să-și poată găsi o locuință în ea, fără a consuma această ființă umană cu abundența sa de lumină 

A
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și putere. Pentru că trebuia să lucreze într-o sferă care să corespundă naturii sale fundamentale, ea nu 
putea să locuiască decât într-un vas fără de păcat, dar care, pe de altă parte, avea și capacitatea de a 
putea suferi, deoarece trebuia achitată o imensă vină a păcatului pentru a răscumpăra umanitatea. Și 
astfel,  Dumnezeu  Însuși  a  săvârșit  actul  de  mântuire,  căci  El  era  Iubirea  Însăși,  Care  acum  se 
adăpostea în Mine ca înveliș uman și astfel am parcurs drumul dificil al crucii pentru a-i ajuta pe frații 
Mei căzuți.... Nu exista decât o singură soluție, aceea că un spirit angelic.... o ființă necăzută.... s-a 
oferit să parcurgă calea pământească într-un înveliș uman, că acest spirit angelic a săvârșit o lucrare de 
cea mai mare iubire, că a oferit spațiu Iubirii Eterne Care acum îl umplea complet, astfel încât Iubirea 
Însăși a făcut jertfa, că Iubirea Însăși a luat asupra Sa vina incomensurabilă pentru a face ispășirea 
dreptății lui Dumnezeu, pe care numai Dumnezeu Însuși ca Iubire Eternă o putea face, pentru că altfel 
nu putea fi răscumpărată veșnic de însăși umanitatea păcătoasă. Așadar, Eu, ca ființă umană, am purtat 
o luptă împotriva celui care vă ținea captivi....  Am purtat  această luptă cu arma iubirii,  împotriva 
căreia adversarul Meu este neputincios.... Am învățat iubirea, am trăit o viață de iubire pentru oameni, 
le-am dovedit puterea iubirii și am încununat această lucrare cu moartea Mea pe cruce, pe care am 
suferit-o în mod nevinovat și am murit pe cruce în dureri atroce.... O astfel de lucrare nu putea fi 
îndeplinită decât prin iubire, Care a fost astfel în Mine și care, ca ființă umană, Mi-a dat puterea de a  
îndura suferințe incomensurabile, dar am suferit pentru frații Mei căzuți, am vrut să deschid împărăția 
luminii pentru ei și, de asemenea, să aduc răscumpărarea din vina lor celor care plecaseră deja înainte 
de răstignirea Mea. Căci pentru toți aceștia era închisă o poartă pe care Eu am deschis-o doar prin 
actul Meu de mântuire. Dar, întrucât iubirea M-a umplut complet ca ființă umană, întrucât am devenit 
Eu Însumi iubire într-o anumită măsură, deci numai iubirea era în Mine Însumi, am putut spune despre 
Mine Însumi că Dumnezeu era în Mine, că Eu Însumi am primit dumnezeirea și, în consecință, fiecare 
persoană care Mă vedea trebuia să-L vadă pe Tatăl, căci Eu și Tatăl am devenit una.... El a devenit om 
și Eu am devenit Dumnezeu....  și așa va rămâne pentru eternitate. Căci Dumnezeu este iubire, iar 
aceasta a umplut complet ființa omului Iisus și, întrucât am vrut să fiu un Dumnezeu vizibil pentru  
oameni, am ales în acest scop învelișul omului Iisus, care s-a lăsat complet pătruns de Mine și am 
devenit  acum un Dumnezeu vizibil  în  el  pentru fiecare suflet  de lumină.  Căci  odată  ființele  s-au 
îndepărtat de Mine pentru că nu au putut să Mă privească pe Mine, Care în puterea Mea elementară și 
în lumina Mea elementară nu puteam fi văzut niciodată de ființele care au ieșit din Mine.... Dar Eu am 
luat în considerare dorința creațiilor Mele vii.... Eu am devenit un Dumnezeu vizibil pentru voi în 
Iisus, pe Care acum Îl puteți vedea față în față....

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 
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Influența inamicului asupra oamenilor 

Impactul  spiritual  scăzut  al  datoriei  pentru  păcat 
nerăscumpărat... 

B.D. Nr. 6596

16. iulie 1956

ovara păcatului îngreunează omenirea... Nu este vorba de faptul că oamenii simt această povară 
fizic, ci că sufletele lor sunt doborâte, ceea ce se manifestă în slăbiciune, în stiluri de viață fără 

Dumnezeu, în necredință și în foamea lumii.... în gândire și efort complet materialist. Prin urmare, 
efectul este spiritualitatea scăzută de pe pământ, semnul vinovăției încă nepedepsite, este consecința 
unei vieți fără Isus Hristos, pentru că oamenii nu și-au găsit încă mântuirea și sufletele lor încă poartă 
în ei înșiși imensa povară a păcatului lor și sunt deprimați de ea astfel încât nu se pot ridica fără ajutor. 
Astfel, adversarul lui Dumnezeu are încă putere deplină asupra acestor oameni și se exprimă prin a-i 
determina să acționeze contrar lui Dumnezeu, reținându-le orice cunoaștere și fiind preocupat doar de 
a-i menține în afara ordinii divine... Nu ar putea fi atât de multă mizerie în lume dacă acest adversar 
nu ar fi în stare să provoace atât de mult rău, totuși oamenii înșiși îi permit activitatea lui dezastruoasă, 
sunt  în  robia  lui,  căci  sunt  încă  încurcați  în  păcatul  care  i-a  predat  lui  când  s-au  îndepărtat  de 
Dumnezeu și l-au urmat pe adversarul Său.Ei nu se vor lăsa eliberați de acest mare păcat de către Cel 
Care are puterea să le dezlege și lanțurile, de Isus Hristos, Care a murit pe cruce de dragul acestei mari 
vinovății a păcatului, Care l-a răscumpărat pentru toți cei care cred în El și se pun sub crucea Lui... 
Dar  oamenii  nu  cred  în  El  și,  prin  urmare,  sunt  nerăscumpărați  și  astfel  în  puterea  vrăjmașului 
sufletului lor. Și aceasta este marea adversitate spirituală în care se află întreaga umanitate, cu excepția 
celor puțini care L-au găsit pe Isus Hristos și au găsit, de asemenea, izbăvirea de păcat și moarte prin  
El...  Pământul este menit să slujească spiritualului căzut pentru a se maturiza. Și pe acest pământ 
Dumnezeu Însuși a venit pe lume în omul Isus pentru a-i ajuta pe oameni să se elibereze de robia lor. 
Și  toți  oamenii  s-ar  putea  răscumpăra  complet  dacă  s-ar  întoarce  la  El,  la  Isus  Hristos,  și  L-ar 
recunoaște ca eliberatorul lor și I-ar cere ajutorul... Dar doar câțiva cred în El, în misiunea Lui și în 
mântuirea lor... Mulţi sunt încă atât de adânc în păcat, încât stăpânul lor îi poate împiedica cu ușurință 
să apeleze la Altul pentru ajutor, deoarece el asigură că cunoștințele acestui Ajutor sunt ascunse de la 
ei. Dar Dumnezeu, în dragostea Sa, dă această cunoaștere tuturor oamenilor și cu adevărat, toți ar 
putea să se folosească de ea și să îndrăznească să încerce să se elibereze de robia adversarului... Pentru 
timpul acesta ei ar putea doar să  vrea să fie eliberați de povara lor care îi îngreunează, atunci cu 
adevărat ar fi deja ajutați.... În schimb, influența adversarului devine din ce în ce mai puternică, pentru 
că oamenii  resping, de asemenea,  cunoașterea lui  Isus Hristos,  Mântuitorul  divin,  ca o îndrumare 
greșită, fără să o privească mai atent. Și nu pot fi aduși cu forța să creadă în ea... Dar nici ei nu pot 
găsi mântuirea fără credință în El. Și aceasta explică spiritualitatea scăzută care îl face pe Dumnezeu 
să  pună  capăt  activității  adversarului  Său...  Căci  oamenii  care  s-au  scufundat  în  adâncuri  ar  fi  
iremediabil pierduți dacă nu ar fi smulși de la adversar și reintegrați în procesul de dezvoltare care îi 
conduce în sus din adâncuri  din nou, chiar dacă durează infinit  de mult timp. Harurile actului de 
mântuire a lui Isus Hristos au rămas nefolosite de oamenii din acest timp și prin urmare, șederea lor pe 
pământ  nu  mai  este  lungă...  Iar  activitatea  satanei,  care  încearcă  să-i  împiedice  pe  oameni  să-l 
găsească pe Isus Hristos, trebuie de asemenea oprită. Dar el nu va păstra sufletul, deși crede că va fi  
stăpânul lui pentru totdeauna... Căci, de îndată ce omenirea a atins un anumit prag al scăderii spiritual,  
dragostea lui Dumnezeu va avea grijă de el, permițând să răsară un pământ nou prin voința Sa și 
Puterea Lui și substanța spirituală care a eșuat ca ființă umană o va locui din nou în ordinea dreaptă... 
Și  din  nou  va  trebui  să  treacă  prin  cursul  dezvoltării  până  când  va  fi  confruntat  din  nou  să-L 
mărturisească pe Isus Hristos și să-L lase să-l răscumpere... Pentru că numai El poate răscumpăra vina 
păcatului care împovărează fiecare ființă și numai El poate da libertatea și mântuirea din robia lui 
satana...

P
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Amin

Traducere realizată de Anonymous 

Educație adevărată despre Isus și lucrare răscumpărătoare.... B.D. Nr. 8550

6. iulie 1963

eți avea totuși de multe ori de-a face cu eroarea, deoarece furia adversarului Meu va deveni din 
ce în ce mai evidentă, care nu poate decât să încurce gândurile oamenilor prin eroare și minciună 

și, prin urmare, nu va omite nimic din ceea ce îl ajută să facă asta. Din nou și din nou el va ataca  
adevărul și așa vrea să submineze lucrarea Mea cu voi, dar nu va reuși pentru că am sprijine puternice 
pe pământ, care nu devin atât de ușor instabile pentru că sunt susținute de Mine Însumi. Iar puterea lor 
constă deja în faptul că sunt capabili  să recunoască fiecare eroare și,  prin urmare,  vor lua măsuri 
împotriva ei... O persoană care cunoaște nu poate fi înșelată atât de ușor și o persoană care cunoaște  
are acum sarcina de a oferi iluminare semenilor, în măsura în care acest lucru este posibil.... Și va fi  
încercarea adversarului de a-i ţine pe oameni ignoranți cu privire la valoarea și importanța lucrării de 
răscumpărare a lui Isus Hristos... Pentru că ceea ce ei nu recunosc ca fiind important, pentru aceea nici 
nu se străduiesc. Și dacă adversarul reușește să-l înfățișeze pe Isus doar ca pe o persoană care a călcat 
împotriva autorității statului și prin urmare, a fost condamnat la moarte, atunci oamenii nu se vor simți 
îndemnați să ia calea către El, către cruce, pentru că le lipsește cunoașterea actului Său de mântuire, a 
iubirii Sale milostive și aceasta este strădania adversarului... Pentru a respinge mai întâi această opinie 
oamenilor, este nevoie de un anumit curaj ca orator, pentru că oamenii vor doar rareori să se angajeze 
în astfel de conversații pentru că au o reţinere faţă de Isus ca urmare a influenței adversarului, să-l 
înfățișeze pe Isus ca pe o persoană răzvrătită.... De aceea, din partea Mea, lucrarea de mântuire a lui 
Isus Hristos este mereu subliniată; iese în prim-plan deoarece legături complet diferite stau la baza 
acestei  lucrări  de  milă  și  acestea  trebuie  explicate  semenilor,  dacă  este  posibil,  pentru  a  înțelege 
misiunea Lui semnificativă. Și aceasta este lucrarea Mea contrară, că îndrept adevărul pur pe pământ, 
altfel oamenii ar fi deja de mult timp în deplină ignoranță despre Isus Hristos și semnificația lucrării 
Sale de mântuire. Atunci această cunoaștere îți va fi oferită cu adevărat, atunci o vei înțelege și o vei  
accepta, dar dacă doar acea reprezentare ți se oferă, atunci vei fi cu uşurinţă înclinat să-L consideri ca 
pe o figură secundară, şi nu ca pe Acela, în Care Eu Însumi m-am făcut om, în Care Eu, ca Dumnezeu, 
M-am unit cu El. Dumnezeirea lui Isus este negată de partea adversarului, dar este cea mai importantă 
problemă care trebuie rezolvată pentru tine, pentru că trebuie să Mă recunoști și să Mă accepţi pe 
Mine Însumi în Isus... Și de aceea Mă voi dezvălui din nou și din nou unei persoane care permite în 
mod conștient aceste revelații, astfel încât din nou și din nou cunoașterea exactă despre actul mântuirii 
și întruparea lui Dumnezeu să fie transmisă oamenilor care acceptă de bunăvoie cunoștințele, care sunt 
dispuși să-L urmeze pe Isus și care doresc să se întoarcă la Mine Însumi în Isus și să se unească cu 
Mine  pentru  veșnicie....  Oricine  a  luat  notă  de  cine  este  Isus  și  de  ce  a  motivat  progresul  Său 
pământesc cu adevărat nu va merge pe această cale a vieții pământești în zadar, el se va strădui în mod 
conștient spre scopul final,  unirea finală a sufletului său cu Mine, Care M-am întrupat în Isus pe 
pământ.... De aceea această cunoaștere are o importanță atât de mare și răspândirea ei este întotdeauna 
o acțiune împotriva adversarului Meu, care nu este interesat de nimic mai mult decât să lase oamenii 
în ignoranță sau să le dea explicații eronate despre omul Isus... Dacă Isus este înfățișat doar ca un om 
care a încălcat autoritatea statului, atunci această portretizare are scopul de a-L trece ca neimportant, 
iar scopul vieții pământești este ratat... Dar și o iluminare corespunzătoare adevărului contribuie puțin 
la perfecționarea pe pământ atunci când este primită indiferent, fără credință vie... când un om nu 
caută să tragă beneficiul sufletului din adevăr... când oamenii nu se gândesc serios la ce înseamnă 
lucrarea de mântuire a lui Isus Hristos... Și de asemenea această indiferență, credința de formă, este o 
lucrare  a  adversarului  Meu  pentru  a  împiedica  oamenii  să  Mă caute  cu  stăruință,  să  meargă  cu 
stăruință pe calea crucii pentru a găsi izbăvirea de vina lor, care a fost cauza existenței lor ca om... Iar 
adversarul va face totul pentru a preveni mântuirea prin Isus Hristos dacă voința ființei umane nu se 
străduiește serios spre desăvârșirea ei, astfel încât să-i pot transmite mental adevărul despre Isus și 
actul Său de mântuire, pe care apoi îl va folosi pentru mântuirea proprie și a semenilor săi.  Doar 
voința omului este decisivă.... Iar adversarul caută să-și subjuge această voință și numai Isus îl poate 

V
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împiedica  să  facă  acest  lucru....  Dar  de  aceea  El  și  lucrarea  Sa  de  răscumpărare  trebuie  să  fie 
recunoscute și o iluminare veridică trebuie trimisă și omului, care apoi îl va face să se străduiască mai 
departe  și  de  asemenea,  să-l  lase  să-și  atingă  scopul,  pentru  că  acum voința  lui  experimentează 
întotdeauna mai multă întărire prin harul lucrării de mântuire a lui Isus Hristos.... Și așa va rămâne o 
luptă constantă între lumină și întuneric,  în mod constant adversarul Meu va căuta să condenseze 
întunericul,  dar  în  mod constant  si  Eu voi  lăsa lumina să strălucească și  voi  trimite  oamenilor  o 
iluminare  adevărată,  iar  cine  primește  cu  recunoștință  darul  Meu,  va  scăpa  și  el  de  puterea 
adversarului Meu și va atinge scopul său pe pământ....

Amin

Traducere realizată de Anonymous 
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Iertarea păcatelor de către Isus Hristos 

A răscumpărat Iisus Hristos pe toți oamenii sau toți oamenii sunt 
răscumpărați?.... 

B.D. Nr. 3277

2. octombrie 1944

amenii citesc Cuvântul, dar nu-i înțeleg sensul, și astfel învățături eronate apar din interpretări 
eronate din partea celor care vor să Mă slujească, de îndată ce nu se unesc intim cu Mine în 

prealabil  în fiecare chestiune și nu doresc clarificări în legătură cu aceasta și,  dacă le primesc,  le 
acceptă fără împotrivire. Oamenii aderă cu încăpățânare la Cuvântul Meu că Eu i-am răscumpărat pe 
oameni din păcat prin moartea Mea pe cruce.... Cu toate acestea, ei nu pătrund esența Cuvântului, nu 
pătrund sensul actului de mântuire. Astfel, ei nu înțeleg nici în ce măsură ființa umană trebuie să fie ea 
însăși  activă  pentru  a  face  parte  din  grupul  celor  pe  care  sângele  Meu i-a  răscumpărat  din  vina 
păcatului. Eu am murit pentru toți oamenii....  de îndată ce aceștia vor să accepte lucrarea Mea de 
răscumpărare....  Eu nu am stabilit  o limită,  dar  oamenii  stabilesc limite acolo unde actul Meu de 
mântuire nu este recunoscut. Iar aceștia se exclud pe ei înșiși din cercul celor pentru care am murit pe 
cruce. Și astfel, pot fi iertați de păcate doar cei care se lasă răscumpărați prin credința lor în Mine și în  
moartea Mea pe cruce, în timp ce ceilalți, care Mă resping pe Mine și actul Meu de Mântuire, nu sunt 
iertați de păcatele lor, pentru că nu se lasă spălați de sângele Meu și pentru că nu vor să facă parte 
dintre cei pentru care am murit. Din nou, voința liberă a omului este decisivă, iar Eu respect această  
voință liberă. Dacă vinovăția de păcat a oamenilor ar fi iertată chiar și fără credință în Mine și în actul 
Meu de iubire, atunci ființa umană ar fi transferată într-o stare liberă împotriva voinței sale..... Dar 
acest lucru este împotriva ordinii Mele, pentru că atunci atât dreptatea Mea, cât și dragostea Mea ar fi 
eliminate, deoarece ființa umană nu ar folosi atunci această stare pentru a se alătura Mie și nici nu s-ar 
pocăi vreodată de păcatul său.... Cuvântul Meu este adevărul și în el nu se găsește niciodată vreun 
neadevăr, că Eu am murit pentru toți oamenii, că am răscumpărat toți oamenii din păcatele lor.... Cu 
toate acestea, voința lor liberă trebuie să decidă singură dacă vor să se lase răscumpărați, dacă vor să 
accepte lucrarea Mea de iubire, căci Eu nu influențez voința.... Iată de ce întreaga omenire poate fi  
eliberată de vina păcatului de îndată ce crede în actul Meu de mântuire, dar așa cum este rămâne în 
întuneric profund și sub vraja păcatelor sale dacă Mă respinge ca Răscumpărător al omenirii. Și, prin 
urmare,  majoritatea  umanității  umblă  acum în păcat,  este  lipsită  de iertare  pentru  că  nu  Mă mai 
recunoaște  și,  astfel,  actul  Meu de Mântuire  a  devenit  ineficient  pentru ei.  Prin urmare,  "iertarea 
păcatelor" nu trebuie înțeleasă greșit, nu trebuie să fie legată de cei care sunt complet îndepărtați de 
Mine, totuși nu Eu sunt cel care îi îndepărtează de Mine, ci ei înșiși se îndepărtează de Mine, fug de  
Mine, de care Mă apropii și le curtez sufletele de nenumărate ori. Eu le ofer un dar al harului care îi  
eliberează de păcat și de vina lor; dar dacă îl resping, acesta rămâne ineficient asupra lor, vina lor nu 
este iertată, deoarece ei aparțin celor care luptă împotriva Mea pentru adversarul Meu și care, prin 
urmare, sunt încă legați de el până când se lasă răscumpărați de Mine.... Și, prin urmare, este greșit să 
înfățișăm actul Meu de Mântuire ca și cum toți oamenii ar fi beneficiarii a ceea ce voința lor liberă 
poate într-adevăr dobândi, dar pe care această voință poate, de asemenea, să o piardă prin respingere 
sau lipsă totală de credință. Numai cel care acceptă darul Meu de har va fi absolvit și de păcatele sale,  
căci Eu am purtat vina pentru el, pentru el am suferit și am luat asupra Mea moartea pe cruce. Cu  
siguranță am murit pentru toți, dar nu toți Mă acceptă.... Am luat pe umerii Mei vina tuturor, dar nu 
toți se simt vinovați și, prin urmare, nu-și pun povara pe umerii Mei. Și astfel, nici ei nu vor putea să-
și achite vina, pentru că este prea imensă pentru ca ei să poată facă față singuri, deoarece acum adaugă 
și vina de a fi respins iubirea Mea. Dar cum pot spera la iertarea păcatelor lor? Cum pot oamenii să 
creadă că se vor elibera de orice vină fără propriul lor ajutor, fără propria lor voință?.... Harul pentru 
voi, oamenii, este inimaginabil de mare, pentru că iubirea Mea s-a sacrificat pentru voi, pentru că 
sângele Meu v-a spălat de orice păcat. Dar și voi trebuie să vreți să acceptați această iubire a Mea, nu 

O
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trebuie să o respingeți, altfel ea nu poate avea efect în voi, altfel nu pot răscumpăra vina păcatului,  
altfel veți continua să fiți afectați de păcatele voastre până când vă veți schimba voința și Mă veți 
recunoaște ca Răscumpărător divin care a murit pentru voi pe cruce pentru a vă răscumpăra....

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 

Nu există răscumpărare a vinovăției fără Iisus Hristos.... B.D. Nr. 7330

9. aprilie 1959

ici o persoană nu va reuși să se desprindă de adversarul Meu prin propriile forțe, fiecare va avea 
nevoie de sprijinul Meu pentru că el însuși este neputincios fără aportul de putere din partea 

Mea, dar pe care îl poate primi doar dacă îl dorește el însuși, deci îl cere în mod conștient de la Mine. 
Iată de ce este atât de important în viața pământească ca omul să Mă mărturisească în mod conștient în 
Iisus  Hristos,  iată  de  ce  trebuie  să  i  se  ceară  să  ia  el  însuși  poziție  în  problema  Mântuirii,  în 
manifestarea  umană  a  lui  Dumnezeu  în  Iisus,  precum și  în  Răscumpărătorul  divin  Iisus  Hristos 
Însuși..... Pentru prima dată, el trebuie să se decidă mental pentru sau împotriva Lui, dacă vrea ca viața 
sa pământească să-i aducă succesul pentru care a primit-o. Și de aceea Mă adresez lui în mod repetat, 
fiecare om este condus la cruce, adică crucea este ținută în fața ochilor săi și impresia pe care această  
cruce o face asupra sa este decisivă pentru soarta sa ulterioară în veșnicie. Ea este ținută în fața multor  
oameni, ei se uită în sus și din nou se îndepărtează de ea, pentru că nu-i atinge, iar ocazia de a se 
mărturisi a trecut.... Dar crucea îl va bântui până la moarte, de nenumărate ori îi va străfulgera în fața 
lui sub diferite forme, și el însuși va trebui să meargă de multe ori pe o cale a crucii, care însă nu-i va  
fi de folos decât atunci când îl va duce la crucea lui Hristos, căci acolo va lua decizia vieții sale. Și 
foarte  mulți  oameni  cred  că  este  suficient  să  creadă  în  Mine  ca  "Dumnezeu  și  Creator",  iar 
Răscumpărătorul divin Iisus Hristos nu a devenit încă un concept decisiv pentru ei.... Dar atunci el 
însuși nu va fi niciodată eliberat din robia adversarului Meu, pentru că nu a făcut încă ispășire pentru 
păcatul său primordial și nu va putea să o facă niciodată dacă nu apelează la Iisus Hristos pentru 
răscumpărarea vinovăției sale. Ființa umană trebuie să ia această cale în mod irevocabil, căci numai 
această cale duce din nou la Mine, de Care s-a îndepărtat cândva în mod voluntar.... Iar dacă crede că 
poate ajunge la țelul vieții sale și fără să-L recunoască pe Iisus Hristos, dacă crede că și-a îndeplinit  
sarcina pământească doar cu o activitate pământească, va ajunge într-o zi în împărăția de dincolo într-
o sărăcie amară, împovărat de vină și fără putere, și chiar și atunci nu va fi eliberat de vina sa decât 
după ce va apela la Iisus Hristos pentru răscumpărare.... El nu poate deveni liber fără El, nu se poate 
întoarce la Mine fără să-L fi recunoscut pe El, căci El și Eu suntem una.... în învelișul omului Iisus, Eu 
Însumi am fost și Eu Însumi v-am răscumpărat pe voi, oamenii, din păcat și din moarte, Eu Însumi am 
răscumpărat vina pentru voi. Și oricine Îl recunoaște pe El Mă recunoaște și pe Mine și va fi primit în 
împărăția  Mea....  Dar cine trece pe lângă El,  trece și  pe lângă Mine,  iar  soarta lui  va fi  din nou 
întunericul și chinul vremuri nesfârșite, până când într-o zi se va hotărî să-L cheme pe Iisus Hristos,  
pentru ca vina lui să poată fi atunci și ea iertată....

N

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 

Recunoașterea și mărturisirea vinovăției.... B.D. Nr. 9010

7. iulie 1965

i  acest  lucru  este  de  o  importanță  decisivă  pentru  voi,  oamenii,  să  vă  recunoașteți  și  să  vă 
mărturisiți vina pentru a putea fi eliberați de ea prin Iisus Hristos, Răscumpărătorul divin, care de 

aceea a murit pentru voi pe cruce....,  căci recunoașterea faptului că ați devenit vinovați trebuie să 
preceadă voința de a vă lăsa răscumpărați de ea, pentru că atunci vă veți strădui în mod conștient să vă 
întoarceți în casa Tatălui vostru. În primul rând, trebuie să recunoașteți nedreptatea că ați păcătuit 
cândva împotriva lui Dumnezeu Însuși și apoi să doriți sincer să vă eliberați și de această mare vină 
care stă la baza existenței voastre ca ființe umane pe Pământ. Iar dacă veți purta conștienți această 

Ș
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vină la cruce, atunci ea va fi de asemenea iertată, precum și toate vinovățiile pe care le-ați început pe 
Pământ, când încă nu cunoșteați ce înseamnă Răscumpărătorul divin pentru omenire. Totuși, nu este 
suficientă simpla mărturisire cu gura, nu este suficientă doar o credință formală în El, trebuie să fiți pe 
deplin conștienți de ceea ce a făcut pentru voi omul Iisus, că a suferit și a murit pentru voi, pentru vina 
voastră de păcat,  pentru a oferi  lui  Dumnezeu jertfa  de ispășire fără de care nu ați  fi  putut intra 
niciodată în împărăția luminii. Numai aceasta este o credință vie, și numai aceasta este apreciată de 
Dumnezeu, Tatăl vostru din veșnicie.... Căci numai așa vă veți recunoaște și voi vina trecută, iar acum 
vă mărturisiți  și voi vinovați  și  cereți  iertare....  Numai aceasta este sarcina pe care ar trebui să o 
îndepliniți pe Pământ, dar pe care o veți îndeplini abia atunci când iubirea va fi pus stăpânire pe voi,  
căci o persoană complet lipsită de iubire nu se preocupă de astfel de gânduri. El nu poate crede și, prin 
urmare, viața lui va fi și ea o viață zadarnică, nu îndeplinește scopul real de a se schimba din nou în 
ceea ce a fost la început, căci păcatul său primordial îl împovărează atunci când trece în împărăția de 
dincolo și nu se poate elibera de el până când nu-l găsește pe Iisus Hristos, Care, cu siguranță, îl 
întâlnește și pe el de cealaltă parte, dar îi lasă voința liberă în ceea ce privește acceptarea Lui sau nu.... 
Din acest motiv vi se dă în mod constant lumină despre aceasta, însă doar rareori se găsesc inimi și  
urechi deschise care să fie recunoscătoare pentru această lumină, însă majoritatea oamenilor nu sunt 
conștienți de nicio vină, nu cercetează motivul existenței lor și trăiesc fără grijă, dorind doar ceea ce le 
creează confort  pentru trupul  lor  pământesc.  Ei  nu au gânduri  mai  profunde și  nici  nu trăiesc în 
dragoste din proprie inițiativă, altfel cu siguranță ar ajunge și ei încet-încet la cunoașterea corectă.... 
Iar  timpul  se  grăbește....  Este  din  ce  în  ce  mai  scurt,  căci  sfârșitul  este  aproape....  Doar  o  parte 
infinitezimală mai poate fi conștientizată de semnificația actului mântuirii de către Dumnezeu Însuși, 
căci tocmai actul mântuirii este contestat în aproape toată lumea, și chiar și acolo unde este subliniat, 
de cele mai multe ori a supraviețuit doar credința formală care, totuși, lasă mult de dorit din punct de 
vedere al trăiniciei, că într-adevăr se vorbește despre răscumpărarea prin El, dar se face puțin uz de 
recunoașterea  conștientă  și  de  mărturisirea  vinovăției,  care,  totuși,  nu  are  ca  rezultat  decât 
răscumpărarea.  Toți  oamenii  nu  știu  că  trebuie  să-și  folosească  singuri  voința,  ei  cred  că  doar 
mărturisirea cu gura este necesară pentru a primi iertarea vinovăției lor, dar că aceasta nu poate fi 
evaluată de Dumnezeu.... ci că ființa umană trebuie să se predea în mod deplin conștient, în liberul 
arbitru, Răscumpărătorului divin.... Numai atunci lucrarea de răscumpărare poate avea efect în el. Dar 
atâta timp cât oamenii primesc cunoașterea doar cu urechile, dar inima lor rămâne neimplicată, ei nu 
se pot aștepta la răscumpărarea din păcatul lor primordial. De aceea, activitatea celor care încearcă să 
aibă un efect viu asupra semenilor lor, care înainte de toate îi îndeamnă pe oameni să iubească pentru 
a putea înțelege marea lucrare de răscumpărare, va fi întotdeauna binecuvântată. Și vor fi răscumpărați 
de vinovăția lor toți cei care acum vor putea și ei să creadă într-un mod viu, cărora iubirea le dă o 
lumină care acum va străluci tot mai tare pentru că au găsit răscumpărarea de marea lor vină. Dar toți 
oamenii ar trebui să fie conștienți de faptul că fără Iisus Hristos nu există nici o cale spre Dumnezeu, 
deoarece  numai  Unul  singur  a  putut  răscumpăra  această  mare  vină,  dar  Care  acum vrea  în  mod 
conștient să fie chemat la iertare pentru a putea distribui fericire nelimitată, deoarece Dumnezeu și 
Iisus Hristos sunt unul și același lucru.... Și tocmai aici se află marele secret prin care Îl recunoașteți  
din nou pe Dumnezeu în Iisus Hristos, pe Care ați refuzat cândva să-L recunoașteți și astfel ați căzut în 
abis.... Acesta a fost marele vostru păcat care v-a făcut vinovați și pe care Iisus Hristos l-a ispășit 
pentru voi....

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 
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Răscumpărarea în lumea de dincolo 

Mântuire din adâncuri.... lucrare de salvare.... B.D. Nr. 5740

6. august 1953

el care lâncezește în întuneric va primi lumină de îndată ce o dorește. Dragostea Mea milostivă se 
aplică tuturor acestor ființe nefericite care, parțial în carne și parțial în duh, se află într-o stare  

agonizantă și tristă pentru că nu se pot elibera de ea și depind de ajutorul iubitor. Cu siguranță este 
propria lor vină, căci ei ar fi putut ajunge la lumină cât timp trăiau pe pământ, totuși nu-i resping din 
acest motiv, ci îi ajut iar și iar să se ridice la lumină de îndată ce vor să fie ajutați.

C

Dar  tocmai  voința  lor  împinge  adesea  înapoi  mâna iubitoare  care  se  întinde  spre  ei,  iar  atunci 
întunericul rămâne soarta lor până când își schimbă voința. Totuși, iar și iar las razele de lumină să 
strălucească pentru a-i elibera din toropeala lor, pentru a-i lăsa să simtă un beneficiu de câteva secunde 
care îi va face să tânjească după asemenea raze de lumină... Căci numai atunci pot fi ajutați, abia 
atunci  li  se  poate  da  ceea  ce  doresc....  Răscumpărarea  din  abis  înseamnă  întotdeauna  o  lucrare 
cuprinzătoare de mântuire, căci un singur suflet atrage după el nenumărate suflete pentru că cunoaște 
necazul însăși și nu poate să nu ajute sufletele suferinde de îndată ce a primit el însuși o sclipire de  
lumină. Și de aceea mântuirea unui singur suflet este o binecuvântare de nedescris, care are un efect și 
mai mare în împărăția de dincolo decât pe pământ, căci sufletul care încă locuiește pe pământ nu simte 
atât de mult starea de întuneric și poate, de asemenea, aduna puțină înțelegere din nou dacă i se oferă o 
lumină. Dar lucrarea de mântuire, care are succes în lumea de dincolo, va avea un mare efect, căci  
acestor suflete le lipsește totul și o rază de lumină este o abundență copleșitoare pentru ele pe care 
acum vor să o distribuie. Dar lumina înseamnă realizare.... De îndată ce unui suflet i se dă o licărire de 
cunoaștere, el dorește întotdeauna mai multă cunoaștere, de asemenea înțelege totul imediat, de îndată 
ce este în el voința de a dobândi cunoaștere. Și cu cunoașterea crește în ea și dorința de a dărui și  
iubirea se aprinde în suflet și se ia calea ascensiunii.... Acolo unde se poate recunoaște doar o voință 
slabă, Eu ajut, iar mijloacele Mele sunt cu adevărat înțelepte și iubitoare... Nu vreau să las creațiile 
Mele vii în abis, știu că ele însele sunt prea slabe, că au nevoie de ajutor, și le trimit acest ajutor în  
multe  feluri,  mereu astfel  încât  voința  sufletului  să fie  stimulată,  pentru ca Eu Însumi să mă pot 
apropia de el, astfel încât să fie atins de o rază a puterii Mele de iubire și să se trezească.... Trimit 
razele Mele de iubire în cele mai întunecate tărâmuri ale adversarului Meu. El nu Mă poate împiedica, 
dar el  afectează la fel  sufletele întunericului, totuși o scânteie de iubire îi slăbește deja puterea și 
întărește sufletul... Iar voi oamenii, ar trebui să aprindeți în ei această scânteie de iubire prin mijlocirea 
voastră,  prin  pomenirea  iubitoare,  pe  care  o  dați  acestor  suflete,  ajutându-le  în  mod  conștient, 
instruindu-le cu gândul, informându-le despre Mântuitorul lor Isus Hristos, Care este mântuirea lor și 
La care pot apela oricând pentru putere, har și iertarea păcatelor. Voi oamenii, puteți contribui foarte 
mult la realizarea unei lucrări de mântuire și, dacă este un singur suflet pe care l-ați ajutat, pe care l-ați 
eliberat din cătușele lui Satana, atunci s-a câștigat o mulţime de nespus, pentru că fiecare suflet are 
adepții săi care, ca să zicem aşa, sunt de asemenea mântuiți, pentru că sufletul însuși face acest lucru 
în  recunoștința  și  fericirea  sa,  care  este  transferată  sufletelor  nefericite  și  astfel  sunt  câștigați 
colaboratori  dornici  cu  fiecare  suflet  mântuit  care  participă  la  lucrarea  mântuirii  în  împărăția  de 
dincolo. Dragostea Mea nu abandonează nici una dintre creațiile Mele vii și îi binecuvântez pe toți cei 
care Mă slujesc și ajută la eliberarea celor nenorociți din situația lor...

Amin

Traducere realizată de Anonymous 
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„ Isus, Răscumpărătorul meu trăiește...” B.D. Nr. 7085

6. aprilie 1958

umea spirituală se veseleşte și se bucură de actul Meu de Mântuire, căci ceea ce a avut loc pe 
pământ este revelat în mod repetat tuturor ființelor de lumină și ele Mă laudă și Mă slăvesc ca 

Mântuitorul  lor  de  păcat  și  moarte,  Care  a  deschis  poarta  către  împărăția  luminii  pentru  ei....  Ei 
realizează semnificația spirituală a suferinței și a morții Mele, a răstignirii și a învierii din a treia zi...  
Ei știu că o „înviere” este asigurată rasei umane ca rezultat al acestui act de cea mai mare milă, că nu 
este sortită morții veșnice și că într-o zi ceasul mântuirii va bate pentru toți oamenii după un timp 
infinit de lung de cea mai aspră captivitate. Așadar, recunoștința lor, jubilarea și dragostea lor pentru 
Mine sunt nemăsurate și crește de îndată ce participă la actul Mântuirii, pe care îl pot experimenta în 
mod repetat, ca și cum se întâmplă acum, deoarece în împărăția luminii nu există limită de timp și 
astfel  ei  de  asemenea,  experimentează  toate  evenimentele  trecute  și  viitoare  ca  petrecându-se  în 
prezent. Și dacă oamenii de pe pământ ar încerca de asemenea, să se asocieze cu procesul crucificării 
și învierii, și ei ar obține cea mai mare binecuvântare din aceasta și bucuria și recunoștința profundă ar  
intra în inimile lor, având în vedere faptul că Eu Însumi în Isus Hristos v-am eliberat pe voi oamenii 
din păcat și moarte.

L

Căci acesta a fost un proces unic, nici o ființă umană nu și-a luat vreodată o suferință atât de imensă 
asupra sa și nici o ființă umană nu a parcurs vreodată în deplină nevinovăție calea cea mai amară către 
cruce care s-a încheiat cu moartea Lui pe cruce, chiar dacă oamenii foarte des ajung în situații în care 
cruzimea semenilor le prezintă o soartă aparent insuportabilă. Cu toate acestea, procesele spirituale 
care au jucat și ele un rol în actul de milă al lui Isus Hristos au intensificat suferința Sa fizică de multe  
ori,  deoarece sufletul a fost  profund iluminat și,  prin  urmare,  era capabil  să înțeleagă totul...  atât 
adversitatea spirituală, căreia toți oamenii îi căzuseră pradă, cât și starea spirituală a celor care L-au 
chinuit și au efectuat această lucrare abominabilă asupra Lui, care au abuzat de trupul său curat pentru 
poftele lor îngrozitoare și instinctele lor rele și pe care El i-a experimentat ca emisari din iad. Totuși,  
El a perseverat până la moartea Sa... Și a treia zi a înviat cu toată slava din mormânt, care nu a putut  
să-L țină întemniţat.... Și astfel învierea Sa a fost punctul culminant al actului Său de mântuire, pentru 
că toți cei care vor să se lase răscumpărați prin Isus Hristos pot fi siguri că și ei vor învia din morți la  
viața veșnică... Deși înainte de aceasta viețile oamenilor nu s-au încheiat cu moartea lor fizică, pentru 
că sufletul nu poate muri, el există pentru totdeauna. Dar dacă starea sufletului va fi atunci o stare de 
viață sau de moarte depinde în întregime de divinul Răscumpărător Isus Hristos... Numai El poate da 
viață sufletului și numai El este poarta spre viața în fericire... Prin urmare, un suflet poate intra de 
asemenea în împărăția de dincolo într-o stare de moarte și într-adevăr va rămâne în această stare până 
când îl cheamă pe Isus Hristos, apelând la El pentru viață... „Și oricine trăiește și crede în Mine nu va  
muri niciodată...“ Ora morții fizice poate fi deja ceasul învierii pentru fiecare persoană, nimeni nu 
trebuie să se teamă de ceasul  morții  lui,  pentru că Unul a biruit  moartea și  Acesta promite viață 
oricărei  persoane care crede în  El...  Și  astfel,  chiar  și  oamenii  de pe pământ  ar  fi  capabili  să se  
veselească și să se bucure dacă ar înțelege întreaga semnificație a actului de Mântuire al  lui  Isus 
Hristos și ar lua parte la el... Atunci moartea și-ar fi pierdut înţepătura pentru toți oamenii.... și toți 
oamenii s-ar putea alătura cântecului de laudă al ființelor de lumină „El a înviat cu adevărat... Isus,  
Răscumpărătorul meu trăiește...”.

Amin
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Recunoașteți lucrarea de mântuire a lui Isus Hristos 

"Nimeni nu vine la Tatăl decât prin Mine...." B.D. Nr. 5952

9. mai 1954

imeni nu vine la Tatăl decât prin Mine.... Numai aceste cuvinte ar trebui să-i facă pe oameni să 
înțeleagă importanța recunoașterii lui Iisus ca Fiu al lui Dumnezeu și Răscumpărător al lumii, și 

totuși ele și-au pierdut complet impresia, căci omenirea nu le respectă, altfel nu L-ar respinge cu atâta 
nepăsare pe Cel care se numește pe Sine Însuși Podul către Tatăl.... Cuvintele Scripturii sunt pentru cei 
mai mulți oameni doar niște litere fără spirit și viață.... Ei le rostesc fără a fi conștienți de semnificația  
lor, ignoră complet Cuvintele Domnului și, prin urmare, nu-și găsesc nici ei calea spre Tatăl, pentru că 
nu cred în El cu convingerea care ar duce la ascultarea Cuvântului divin. Nimeni nu ajunge la Tatăl 
decât prin Mine.... Cu toate acestea, oamenilor le lipsește voința de a ajunge la Tatăl, motiv pentru 
care nici ei nu caută calea spre El.... și tot de aceea Răscumpărătorul divin Iisus Hristos nu are nicio  
importanță pentru ei. Această atitudine duce la cădere, la moarte spirituală.... Deoarece nu ajung la 
Tatăl, ei rămân în puterea celui care este adversarul lui Dumnezeu, rămân în adâncuri pentru că nu 
doresc să se înalțe. Este o stare extrem de regretabilă faptul că oamenii nu dau dovadă de nici un efort 
pentru a se ridica, că nu se gândesc la sarcina lor pământească și că sunt indiferenți și la învățătura lui 
Hristos,  la  Evanghelie,  că  nu acceptă niciunul  dintre  Cuvintele  Sale  ca  fiind  importante  și  nu se 
gândesc la ele.... că nu pot ajunge la cunoaștere pentru că nu caută iluminarea, pentru că sunt complet 
indiferenți la ceea ce Dumnezeu vrea să le transmită prin Scripturi și la ceea ce omul Iisus, ca purtător  
de cuvânt al lui Dumnezeu, a predicat oamenilor.... Și nimeni nu se gândește la faptul că el nu rămâne 
pe Pământ decât pentru a înfăptui întoarcerea la Tatăl și că i se oferă în mod constant posibilitatea de a 
face acest lucru,  pe care o respinge în mintea sa rigidă, pentru că nu crede.  Distanța dintre ființa 
umană și Tatăl este mare, și totuși, Unul se oferă pe Sine Însuși pentru îndrumare, pentru mediere.... 
Cineva a construit podul care face ca drumul spre Tatăl să fie practicabil, iar acest Cineva își oferă 
ajutorul  său  tuturor  oamenilor....  Dar  El  nu  este  ascultat,  nu  este  luat  în  seamă,  dacă  vrea  să  le 
amintească oamenilor de Sine.... Orbi și surzi, ei trec pe lângă El, deși El le strigă: "Nimeni nu vine la 
Tatăl  decât  prin  Mine...."  El  spune despre  Sine  Însuși:  "Eu sunt  calea,  adevărul  și  viața...."  Prin 
urmare, oricine caută adevărul și viața trebuie să ia calea prin Iisus Hristos, trebuie să se folosească de 
mijlocirea Lui, trebuie să ceară putere de la El pentru a putea parcurge cu succes drumul pământesc,  
care este scopul vieții: Găsirea unirii cu Tatăl, care asigură doar o viață de beatitudine, o viață care 
durează veșnic. Oamenii nu știu ce soartă îi așteaptă prin indiferența și necredința lor, nu știu ce pierd 
prin faptul că nu respectă Cuvântul divin, că nu se refugiază în Cel care singur îi poate salva de la 
ruină.... Ei nu știu și nu cred în cuvintele celor care știu și vor să-i ajute. Și chiar dacă Cuvântul sună 
de Sus, ei nu-l acceptă, pentru că ascultă o altă voce, vocea lumii cu care li se adresează adversarul lui 
Dumnezeu și la care își deschid de bunăvoie urechile. Ei nu caută viața, ci moartea.... îl resping pe Cel 
care le promite viața și, de aceea, vor rămâne în păcat și în moarte, pentru că fără Iisus Hristos nu  
există răscumpărare și nici întoarcere în casa Tatălui....

N

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 

Recunoașterea convinsă a lui Iisus Hristos.... B.D. Nr. 6449

11. ianuarie 1956

imeni nu se poate elibera din robia Satanei fără Iisus Hristos.... Dar nu are nici un rost dacă o 
persoană se numește creștină doar cu numele, dacă îl respinge inconștient pe Iisus, ci persoana 

trebuie mai întâi să se fi angajat serios față de El.... trebuie să fie conștientă de vinovăția sa, trebuie să-
N
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și  recunoască propria  imperfecțiune și  să  creadă  că  Iisus  Hristos  o poate  răscumpăra din vina și  
slăbiciunea sa și să I-o ceară în mod conștient.... deci trebuie să se pună pe sine la crucea Sa.... fiecare  
persoană trebuie să realizeze că mântuirea prin Iisus Hristos nu este un act formal, general, care se 
realizează ca un șablon pentru toată lumea; ea trebuie să realizeze că ea însăși trebuie să facă ceva 
pentru a participa la mântuirea prin Iisus Hristos....  Isus Hristos a răscumpărat într-adevăr pe toți 
oamenii, adică nimeni nu este exclus din lucrarea Sa de îndurare, însă răscumpărarea Sa nu are loc 
împotriva voinței omului.... Și, prin urmare, omul trebuie mai întâi să-și declare voința de a dori să fie 
răscumpărat de El.... Și, prin urmare, este o chestiune pe deplin conștientă, care necesită mai întâi să 
abordeze mental problema manifestării umane a lui Dumnezeu și a răstignirii lui Iisus Hristos, să-L 
mărturisească în mod conștient pe Iisus Hristos și acum, de asemenea, să trăiască conform voinței Sale 
pe Pământ.... Recunoașterea convinsă a lui Iisus Hristos îi va permite oamenilor să apeleze la El și 
pentru ajutor, care le va fi acordat cu siguranță de dragul lucrării de răscumpărare.... A fi răscumpărat 
înseamnă a fi eliberat de sub puterea celui care îl trage pe om în jos.... A fi răscumpărat înseamnă a 
putea tinde spre înalt fără griji, ceea ce nu era posibil înainte de moartea lui Iisus pe cruce, pentru că 
adversarul lui Dumnezeu nu a lăsat niciun suflet să plece liber. Dar câți oameni de pe Pământ cred că 
prin simpla mărturisire a lui Iisus Hristos cu gura lor sunt "creștini", adică au dreptul la mântuire prin 
El....? Ei cred că astfel au scăpat de presupusa soartă a celor care sunt păgâni în ochii lor.... Ei cred că 
"credința" lor în Iisus Hristos și în lucrarea Sa de răscumpărare este suficientă, dar este doar o credință 
formală, atâta timp cât în ei nu s-a produs încă transformarea interioară într-un creștin viu. De aceea,  
chiar și acești creștini formali nu vor putea rezista atunci când vor fi forțați să ia decizia finală, ei vor 
renunța atunci  la credința  lor cu ușurință,  deoarece aceasta nu a  devenit  încă vie în  ei,  și  vor da 
mărturie că sunt și au fost adevărați  păgâni care au dobândit doar un nume fals.....  Dar nu există 
mântuire fără Iisus Hristos.... Și de aceea, această ultimă decizie înseamnă o încătușare întărită pe care 
adversarul lui Dumnezeu o pune asupra lor, iar pentru a se elibera de această încătușare va fi nevoie de 
un timp de neconceput până când din nou Iisus Hristos le va întinde mâna, pe care ei nu au vrut să o 
vadă în această viață și de aceea nu au apucat-o.... Cât de ușor ar putea scăpa totuși toți oamenii de  
acest mare pericol, pentru că Iisus Hristos este vestit peste tot în lume.... și numele Lui este făcut 
cunoscut peste tot cu putere de convingere, pentru că fiecare persoană ar putea fi impresionată de el și 
să se gândească serios la semnificația actului Său de mântuire.... măcar o dată. Dacă ar exista voință, 
Iisus Hristos Însuși ar ajuta și s-ar aduce pe Sine Însuși în mintea oamenilor.... El Însuși i-ar vorbi  
mental și i-ar ușura cu adevărat drumul spre El.... dacă ar fi prezentă voința de a primi lumină asupra 
acestei întrebări,  care este cu adevărat cea mai importantă pentru voi, oamenii....  Dar credinciosul 
formal nu are nimic în plus față de necredincios, căci el este la fel de departe de Iisus Hristos ca și 
acesta din urmă. Și de aceea există mari greutăți în rândul omenirii, și doar câțiva oameni vor scăpa de 
aceste greutăți..

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 

Răscumpărarea necesită voinţa liberă.... B.D. Nr. 7369

22. mai 1959

reau doar asigurarea ta că vrei să Mă asculți și din acel moment viața ta se va concentra asupra 
scopului tău, pentru că atunci va fi în mâinile Mele să te conduc și să te învăţ astfel încât să-ți 

atingi scopul. Nu pot avea o influență decisivă asupra vieții tale pământești atâta timp cât nu Mi-ai dat 
în mod voluntar această asigurare, dar îţi pot lua instantaneu destinul în mâinile Mele de îndată ce 
această asigurare a avut loc în mod voluntar. Dacă înțelegi că se referă la lupta pentru sufletul tău  
dintre Mine și adversarul Meu, căruia trebuie să-i fac dreptate în măsura în care nu-i voi lua cu forța  
ceea ce îi aparține... atunci vei înțelege și că Eu mai întâi cer această asigurare pentru ca tu să devii și 
să rămâi veșnic al Meu. Doar această voinţă liberă Îmi dă dreptul să-Mi exercit influența și să vă ajut 
în lupta împotriva dușmanului sufletelor voastre, care nu va înceta să lupte pentru voi atâta timp cât nu 
sunteți încă complet lipsiți de slăbiciuni și defecte, care vă identifică ca adepţii săi. Astfel, el are încă 
putere  asupra  voastră  atâta  timp  cât  nu  vă  puteți  detașa  complet  de  el,  adică  atâta  timp  cât 

V

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 25/28



caracteristicile adversarului sunt încă în voi: greșelile, slăbiciunile, poftele și tot felul de vicii, care 
sunt moștenirea lui de la apostazia lui de la Mine. Dacă detașarea ta de el va avea loc într-o zi, depinde 
de voința ta... din acest motiv am murit pe cruce pentru tine ca Isus, omul, așa te-am răscumpărat din 
puterea lui. Înainte de aceasta, v-ar fi fost imposibil să vă retrageți din puterea lui, deoarece v-ați 
predat lui ca urmare a păcatului originar și el nu v-ar fi eliberat niciodată de sub controlul său. Dar, am 
plătit  pentru  acest  păcat  cu  crucificarea....  În  consecință,  întreaga  lume  spirituală  ar  fi  fost 
răscumpărată  din  acel  moment  dacă  nu  aș  respecta  liberul  arbitru  al  acelor  ființe  care  Mi  s-au 
împotrivit.... Pentru că voința fiecărei ființe este liberă și poate rămâne la stăpânul pe care l-a ales.  
Prin urmare, adepții adversarului Meu pot rămâne alături de el și voința lor va fi respectată, nu voi 
smulge cu forța nici o ființă de la adversarul Meu care îi aparține și nu-și exprimă voința de a fi 
eliberat de stăpânul ei actual. Prin urmare, o astfel de ființă va rămâne nerăscumpărată chiar dacă 
durează eternităţi înainte să dorească să fie eliberată de el...  Aceste ființe nu sunt răscumpărate în 
ciuda morții Mele pe cruce... Dar de îndată ce voinţa ei liberă se întoarce către Mine, de îndată ce 
ființa în starea de om, când își primește din nou liberul arbitru, se îndepărtează deliberat de adversarul 
Meu și se îndreaptă spre Mine, astfel de îndată ce vrea să devină și să rămână al Meu, actul Meu de 
Mântuire intră în vigoare și Eu... Isus Hristos și Tată al eternității.... iau în stăpânire această persoană 
și încep să-l eliberez de adversarul Meu, ceea ce se întâmplă în funcție de puterea lui de voință pentru  
a lupta împotriva defectelor și  slăbiciunilor sale.  Și poate cere în mod constant această putere de 
voință de la Isus Hristos și o va face si el, pentru că crede în El. Credința în Isus Hristos și actul Său de 
Mântuire este condiția prealabilă pentru ca persoana să apeleze la el pentru binecuvântările actului 
Mântuirii. Acesta este motivul pentru care un necredincios nu poate găsi răscumpărarea, pentru că Isus 
Hristos Însuși trebuie să întărească voința persoanei de a se elibera de adversar. Cu toate acestea, nu 
voi părăsi niciodată pe nimeni odată ce se va întoarce la Mine în mod voluntar și el își poate lua  
răscumpărarea ca fiind garantată, pentru că voi lupta neobosit pentru el și transferându-i putere, îl voi 
ajuta să se elibereze de greșelile și slăbiciunile sale. Și deseori îi voi influența gândurile, astfel că nu-l 
exclud niciodată din grija Mea iubitoare, în consecință nici o persoană nu va rămâne nerăscumpărată a 
cărei voință se străduiește spre Mine, care încearcă să împlinească voința Mea și se retrage în mod 
deliberat de adversarul Meu. Cer doar voința ființei umane, cer doar recunoașterea lui Isus ca Fiu al lui 
Dumnezeu  și  Răscumpărător  al  lumii  în  Care  Eu Însumi  am îndeplinit  actul  de  Mântuire  pentru 
oameni, pentru a le putea apoi acorda binecuvântările actului de Mântuire care constau în întărirea 
voinței ființei umane, în a putea primi puterea de a realiza re-transformarea în iubire. Și cer doar o 
legătură constantă cu Mine,  astfel  încât puterea să curgă mereu către tine și să poți  face dreptate 
tuturor  sarcinilor  spirituale  și  pământești  care se așteaptă de la  tine de multe  ori  în  această  viață 
pământească. Doar direcția voinței voastre către Mine decide dacă și când va avea loc răscumpărarea 
voastră, dar în acest fel este sigur că se va întâmpla, altfel actul Meu de Mântuire s-ar fi înfăptuit în 
zadar, dar aceasta ar trebui să se numească cea mai mare învățătură greșită dacă cineva ar susține-o. 
Isus  Hristos  i-a  răscumpărat  pe  toți oamenii,  dar  numai  cei  care  vor să  fie  răscumpărați  se  vor 
împărtăși din binecuvântările actului Mântuirii... Dar oricine vrea va deveni într-adevăr binecuvântat, 
pentru că voia Lui Îmi dă dreptul să smulg sufletul de la dușmanul Meu, pentru că am plătit prețul de 
cumpărare pentru el cu sângele Meu...

Amin

Traducere realizată de Anonymous 

Numai prin lucrarea mântuirii este posibilă „divinizarea”... B.D. Nr. 8420

23. februarie 1963

aptul că vă puteți modela în „copiii” Mei pe pământ este planul Meu etern care va fi de asemenea 
îndeplinit, doar durata acestei transformări este determinată de voi înșivă. A devenit posibil prin 

actul de mântuire al lui Isus Hristos, căci oricând poți cere putere de la El, poți cere oricând întărirea 
voinței tale. Căci de aceea omul Isus a murit pe cruce, pentru că El a dobândit haruri fără măsură 
pentru voi și toate aceste haruri să poată realiza întoarcerea la Mine. Pentru a ajunge la gradul de copil 
al Lui Dumnezeu, ființa  creată cândva de Mine a trebuit să treacă prin cele mai mari adâncimi și 
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depășindu-le până la existența ei ca ființă umană, să atingă un grad în care acum va crește în liberul 
arbitru până la desăvârșirea sa.... adică până când și-a asumat din nou natura sa originară, pe care am 
scos-o în toată perfecțiunea din puterea și dragostea Mea... Dar acum puterea Mea nu mai este cauza 
desăvârșirii voastre, ci voinţa voastră liberă s-a străduit pentru aceasta și în consecință, ați devenit 
„copiii” lui  Dumnezeu din „creaturi”, v-ați  modelat  în zei,  deoarece acesta a fost planul Meu din 
început. Și doar în timpul extrem de scurt al vieții pământești ca ființă umană, liberul tău arbitru este 
pus la încercare... Timpul existenței voastre umane pe pământ nu este decât un moment în eternitate, 
iar acest moment vă poate fi suficient pentru a vă desăvârși, pentru ca transformarea voastră înapoi la 
natura voastră originară să fie realizată, dacă vă direcționați corect voința... Căci acest lucru nu este 
determinat în nici un fel, totuși ființa umană va fi întotdeauna ajutată să-l dirijeze corect.... Măsura 
mea de har este inepuizabilă și fiecare persoană poate cere și evalua harul, nu este limitat în nici un 
fel.... Dar cel mai mare har este răscumpărarea prin Isus Hristos, care îi îndepărtează orice slăbiciune, 
căci a te preda Lui înseamnă a fi introdus în Împărăția luminii de El Însuși... Fiul lui Dumnezeu și  
Răscumpărătorul lumii, în Care Eu Însumi am împlinit lucrarea mântuirii...  pentru a fi introdus în 
împărăția luminii și a fericirii. Căci oricine se predă Lui acum Mă recunoaște și pe Mine și i se iartă  
păcatul său originar care l-a scufundat în prăpastie și în același timp, i se oferă puterea de a îndeplini  
ascensiunea finală, de a ajunge la țelul final, pentru a realiza schimbarea înapoi la natura sa originară, 
care atunci este și atingerea statutului de copil al Lui Dumnezeu, schimbarea de la creația Mea vie la 
copilul Meu. Cu toate acestea, nici o ființă umană nu poate realiza această transformare singură, fără  
ajutorul lui Isus Hristos, pentru că el se află sub controlul adversarului Meu atâta timp cât este încă 
împovărat de păcatul său originar și în tot timpul acesta nu va putea să se desăvârșească el însuși,  
pentru că adversarul Meu îl împiedică și face tot ce îi stă în putere pentru a împiedica ființa umană să-
L recunoască pe Isus și actul Său de mântuire.... Și totuși, acest lucru este hotărât doar de ființa umană 
însăși prin voința sa și viața pământească îi este dată în acest scop pentru că în ea își poate folosi din 
nou  voinţa  liberă,  pentru  că  voința  Mea  și  puterea  Mea  se  retrag  și  lasă  ființei  umane  libertate 
deplina....  Dar scopul este atât  de înalt și de semnificativ,  pentru că a fi „copil  al lui  Dumnezeu” 
garantează o fericire nelimitată, pe care puterea Mea nu o poate acorda ființei care, ca „creată”, nu a 
atins încă cel mai înalt grad de perfecțiune. Este propria ta lucrare pe care ar trebui să o îndeplinești și 
pe care o poți îndeplini pentru că iubirea Mea te ajută, dar respectându-ți mereu voinţa liberă. Dar 
iubirea îți oferă mijloace de har din abundență, iubirea Mea nu îți face nici o cerință pe care nu ți-ar fi 
posibil să o îndeplinești.... Dragostea mea vă luminează și cu cât vă deschideți mai mult la această  
iluminare, cu atât ascensiunea voastră va fi mai ușoară, cu atât mai sigur vă veți atinge scopul.... Căci 
nu ți  se cere altceva decât o transformare a naturii  tale,  care inițial  ca ființă umană este puternic  
iubitoare  de  sine,  într-o  iubire  dreaptă,  divină,  care  este  complet  altruistă,  care  vrea  doar  să 
mulțumească și să dăruiască și pe care ființa umană prin urmare trebuie s-o lase să se aprindă în sine 
pentru  a  realiza  transformarea  completă  a  naturii  sale.  Și  este  posibil ca  fiecare  ființă  umană să 
practice această iubire altruistă, astfel fiecare ființă umană  poate ajunge un copil a lui Dumnezeu, 
pentru că nu i se cere altceva decât iubire... Odată ce păcatul său originar a fost răscumpărat prin Isus 
Hristos, iubirea lui egoistă, semnul apartenenței sale la adversarul Meu, a fost și ea biruită... El este 
liber de puterea adversarului său și  se va întoarce la Mine în Isus Hristos numai cu dragoste,  iar 
această iubire va clarifica și lumina sufletul, această iubire va crește și va umple complet sufletul și 
acum schimbarea înapoi este și ea realizată și Eu Mi-am atins scopul....

Amin

Traducere realizată de Anonymous 

Atitudinea corectă a omului față de actul de Mântuire al lui Isus 
Hristos.... 

B.D. Nr. 7024

24. ianuarie 1958

titudinea  voastră  față  de Iisus  Hristos  și  față  de  actul  Său de Mântuire  este  decisivă pentru 
succesul vieții voastre pământești.  Harul întrupării ca ființă umană v-a fost dat, dar nu ați fi 

realizat și nu veți realiza nimic dacă o veți încheia fără Iisus Hristos și fără ca El să vă ierte păcatele,  
căci  dacă  nu  sunteți  răscumpărați  deocamdată  de  păcatul  vostru  primordial,  intrarea  în  împărăția 
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luminii vă este refuzată, deoarece numai Iisus Hristos, Răscumpărătorul divin, poate deschide porțile, 
dar iertarea vinovăției, deci și recunoașterea actului Său de Mântuire, este o condiție prealabilă pentru 
aceasta. Iar dacă voi, oamenii, considerați acum că viața voastră pământească poate fi trăită în zadar și 
că la sfârșitul ei sufletul vostru va fi exact în aceeași stare ca la începutul întrupării voastre, dacă 
considerați că și atunci viața pământească va fi complet inutilă, indiferent dacă v-a adus bucurie sau 
suferință.... atunci ar trebui totuși să încercați să-i dați voi înșivă sensul corect, ar trebui să vă străduiți 
mai mult să faceți viața de după aceea frumoasă, cu condiția să credeți în viața de după moarte. Dar și  
cei care trăiesc cu indiferență, care nu cred în Iisus Hristos și în actul Său de mântuire, vor fi lipsiți de 
credință în continuarea vieții sufletului după moarte. Și totuși, cunoașterea lui Iisus Hristos le va fi 
adusă din nou și din nou, astfel încât gândirea lor va fi stimulată și vor fi îndemnați din nou și din nou  
să caute și să găsească o atitudine față de El. Iar cea mai mică dorință va fi încurajată și de El Însuși,  
El va întâmpina omul și îi va face ușor să dobândească credința în El.... Dar libertatea voinței sale îi va 
fi totuși lăsată, căci el însuși trebuie să se decidă pentru Isus Hristos, dacă răscumpărarea poate avea 
loc. Dar oamenii nu știu cât de semnificativ este faptul că L-au găsit.... Pentru că viața pământească 
durează puțin timp și poate elibera sufletul de toate constrângerile, astfel încât să se poată ridica ca un 
spirit de lumină în ceasul morții.... Și sufletul a intrat conștient în această întrupare ca ființă umană, 
pentru că i s-a arătat anterior atât calea sa pământească, cât și scopul său, nu a fost întrupată cu forța 
ca ființă umană, ci fiecare suflet are.... odată ce a ajuns la gradul de dezvoltare în care este posibilă 
întruparea ca ființă umană.... dorința de a se debarasa de învelișul material, și atunci știe și că drumul 
pe Pământ ca ființă umană îi oferă ultima posibilitate.... Dar va fi lipsit din nou de această conștiință  
de îndată ce va fi conceput într-un înveliș uman. Din acest motiv, este extrem de important ca fiecare 
suflet să se agațe de Iisus Hristos, Care îi permite eliberarea din robie prin actul Său de mântuire, 
deoarece fără răscumpărarea păcatului primordial nu există eliberare de sub controlul adversarului lui 
Dumnezeu. Iar acest lucru ar trebui prezentat tuturor oamenilor, toți oamenii ar trebui să fie informați 
în mod veridic despre ceea ce înseamnă de fapt Iisus Hristos și lucrarea Sa de răscumpărare.... Toți 
oamenii ar trebui să se gândească mai mult la scopul vieții pământești și dacă și ei o trăiesc conform 
scopului acesteia. Și oricine se gândește serios la acest lucru va fi instruit și intelectual de către lumea 
spirituală,  de  către  Dumnezeu,  Care  a  săvârșit  lucrarea  de  răscumpărare  în  omul  Iisus  pentru  a 
răscumpăra acest mare păcat primordial, pentru a face posibilă intrarea tuturor oamenilor prin poarta 
împărăției luminii.... Totuși, fără Iisus Hristos, această poartă rămâne închisă, fără Iisus Hristos nici o 
ființă umană nu atinge beatitudinea, pentru că fără Iisus Hristos rămâne în puterea adversarului care 
nu-l va elibera niciodată....

Amin

Traducere realizată de Ion Chincea 
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